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ONZE NOB’LE DISCIPLINE 

 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

Op de melodie van de Marseillaise 

 NB: Voor ceremonieel gebruik alleen het eerste couplet en refrein.  

 

 

Onze nob’le discipline,  

De politieke wetenschap!  

Het debat is voor ons routine,  

Trots op ’t studieus broederschap,  

Dit Leidsch superieur instituut,  

Eren wij de vereniging,  

Die heerst en regeert deze stad:  

Sedert ’t jaar één-en-tachtig  

Is de SPIL oppermachtig!  

 

Maak plaats, hier is de SPIL!  

De SPIL maakt ‘t verschil!  

Chapeau, chapeau:  

Wij prijzen hoog  

De glorie van de SPIL  

 

[Rijk’lijk vloei’ de alcohol,  

De politieke borrelpraat!  

Drinken hoort bij ’t protocol,  

Zoveel dat het nergens meer op slaat.  

Dit Leidsch superieur instituut,  

Eren wij de vereniging,  

Die heerst en regeert deze stad:  

Wie ons ziet heeft direct een Minderwaardigheidscomplex!  

 

Maak plaats, hier is de SPIL!  

De SPIL maakt ’t verschil!  

Chapeau, chapeau:  

Wij prijzen hoog De glorie van de SPIL  
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NOTULEN INSTEMMINGS ALV, dd 8 juni 2023.  

 

1. Opening  

 

After singing the SPIL anthem, the Chair of the General Assembly, Mr. Groenink, opens the 

general assembly at 20:07. Those present are: 

 

Annabelle Jung 

Robin Buijs 

Lara Akande 

Elena van der Klok 

Anna Gruber 

Marvin Lamers 

Margot Ammerlaan 

Frederika Togtema 

Sem van der Voort 

Gijs Verhoeff 

Salome de Bona 

Ruchi van Zoelen 

Svea Drose 

Noor Stuijt 

Kasya Hilhorst 

Anna Easton 

Fince van Kampen 

Marjolein Nieuwenhuijsen 

Haitske Pottinga 

Dante Renes 

Cesar Serlie 

Marit van der Heide 

Sjoerd van Heijst 

Thomas Meijer 

Niels Bosman 

Emma Breed 

Donna Dekker 

Daan de Vries

 

2. Choosing Voting Committee  

 

The GA chair instals Thomas Meijer, Donna Dekker and Emma Breed into the voting committee. 

 

3. Setting the agenda  

 

The GA Chair asks the secretary if there are any changes to the agenda. There are not. The agenda is set.  

 

4. Announcements  

 

The GA Chair asks those who are present to write their name on the attendance list at the door. The GA 

booklet and motion paper can be found online. The booklet is both in Dutch and English. He asks the 

attendants to state their full name before they speak for the minutes. The GA Chair asks the secretary if there 

are any further announcements. There are not.  

 

5. Received documents  

 

The CALVV asks the secretary if there are any received documents. There is a vote transfer from Ms. 

Boonstra to Ms. Easton and from Mr. Groenink to Ms. Nieuwenhuijsen. There are also some amendments to 

the proposed addition to the Rules of Procedure, which will be discussed at agenda point 7.  

 

6. Evaluating the minutes of the Interim GA, dd. March 16th 2023 

 

There are no questions. The minutes are set.  

 

7. Amendment to the Rules of Procedure 

 

Ms. Jung explains there will be confidential contact persons. The amendment to the rules of procedure is to 

make sure that the election procedure is regulated. The board is also working on a protocol for the CCPs.  

 

Ms. Breed is asking if the confidential contact persons will change every year.  

 



Ms. Jung explains the CCPs will be appointed for a year, and if possible they will stay on longer.  

 

Ms. Easton thinks CCPs are a very important subject and she is happy with the proposal. The proposal made 

by the board are sometimes unclear. She explains the CCPs are not having a too heavy duty, since these are 

students that are not officially qualified. The CCPs are more of a listening ear. The board of advisors was 

not contacted beforehand about the proposed addition, which is why Ms. Easton made these amendments. 

 

Ms. Jung thanks Ms. Easton for the amendments. There are some the board agrees with, and some the board 

does not. She will explain this later on.  

 

The GA Chair explains they will discuss the proposal per article.  

 

Ms. Breed is asking if there will still be a trust person on the trips. 

 

Ms. Jung explains that the CCPs are not active anymore to make sure there is no conflict of interest. They 

will most likely not participate in the trips. There will be committee or board members functioning as trust 

persons on the trips. 

 

Ms. Breed is asking if there will definitely be trust persons for every trip in the future.  

 

Ms. Jung explains this will be the case.  

 

Ms. Easton is asking why the amendment of the rules of procedure does not state that the CCPs will not be 

active.  

 

Ms. Jung explains the board chooses Mr. Van den Brink and Ms. Otten because they are not as active 

anymore. It is not specifically mentioned.  

 

Ms. Easton would also like the opinion of the GA in this regard.  

 

Mr. Bosman believes it is good if the board strives to appoint CCPs that are not active anymore, but that this 

should not be a hard rule. The new board should also mention the appointment in their policy and what kind 

of CCPs they strive for.  

 

Mr. Verhoeff agrees with Mr. Bosman.  

 

Ms. Van de Heide understands what Mr. Bosman is saying. The university recommends nonetheless that 

CCPs are not active and more external. Maybe it can be included that the board strives to have CCPs that are 

not active anymore.  

 

Ms. Easton mentions the GA always has the right to make sure the CCPs are not too close to the association. 

It is not necessary to include it in the rules of procedure, also to not limit the board too much. 

 

Ms. Breed is asking if the CCPs will be elected by the GA or asked by the board.  

 

Ms. Jung explains they get asked by the board and approved by the GA. She furthermore believes it is not 

necessary to state the proposal made by Ms. Van der Heide in the rules of procedure.  

 

Ms. Easton explains the current proposal by the board doesn’t state clearly that you have to be asked by the 

board. You can apply or let the board know you are interested in the position of the CCP.  

 

Ms. Breed is asking how this will work out with making sure the CCPs get the necessary training. 

 

Ms. Jung explains the Study association Deliberation Platform (StOP) will organise a training for the CCPs.  

 



Ms. Nieuwenhuijssen vraagt zich af hoe er over de voorstellen gestemd gaat worden.  

 Ms. Nieuwenhuijssen is asking how the GA will vote on the proposals.  

 

The GA Chair explains the amended articles will be discussed per amendment.  

 

Ms. Van der Heide mentions it is nice to write down somewhere that it is preferred to have not too active 

CCPs.  

 

Mr. Bosman is asking if it would be a solution to include this in the final policy.  

 

Ms. Van der Heide thinks that would work, but maybe also somewhere else. 

 

Ms. Jung will do so. 

 

The GA Chair explains accepted amendments by Ms. Easton will substitute the original article proposed by 

the board. The GA will vote on the new complete proposal afterwards. 

 

Ms. Easton is asking why the GA needs to vote on everything as a whole after discussing every article 

separately. 

 

The GA Chair explains some amendments may pass and may not pass. Furthermore, a added or substituted 

amendment will affect the whole, which may change the way you would like to vote on the entire proposal. 

 

Mr. Buijs explains the first discussions and votes are on what will be the proposed amendment to the Rules 

of Procedure, and afterwards the GA will vote if this proposal will be added to the Rules of Procedure.  

 

Amendment on article 1.2  

 

Ms. Jung explains the board advices to accept the amendment.  

 

Ms. Easton explains she doesn’t see why the CCP should be between the association and the association.  

 

⮚ The amendment on article 1.2 is approved per acclimation.  

 

Amendment on article 1.3  

 

Ms. Easton explains she wrote this amendment because the feels the current phrasing implies the CCP can 

be held accountable by the GA. 

 

Ms. Jung explains the board advices to reject this amendment. The annual report will just be a statement at 

the GA about their work, as this was advised during a training on CCPs. The CCP will not be held 

accountable by the GA.  

 

Ms. Easton thinks there are other ways to make sure the GA is aware of the existence of the CPP. It might 

also not work out the way the board would like. The phrasing is vague, and maybe if for example zero 

people come to the CCP it result in others not going.   

 

Mr. Bosman agrees with Ms. Easton. A report should be as general as possible, but if discussed at a GA it 

might become too specific. This is not something the GA should want.  

 

Ms. Van der Heide understands the reasoning of the board. The proposed amendment by Ms. Easton st ill 

gives room for CCPs to give a short talk.  

 

Ms. Jung explains the board agrees with the points made by the GA.  

 



Mr. Bosman is asking if the board still holds their original position.  

 

Ms. Jung explains the board is convinced by the arguments made. The board now advises to accept the 

amendment.  

 

⮚ The amendment on article 1.3 is accepted with 16 votes in favour, 0 against and 12 abstentions.  

 

Amendment on article 2.1  

 

Ms. Jung explains the board advices to reject the proposal. The amendment uses the word ‘re-elected’ and 

the board doesn’t want it to look like an election but more of a job-position instead of a popularity contest.  

 

Ms. Breed is asking if a CCP can be asked again after one year. 

 

Ms. Jung explains the CCPs should fulfil the position for at least a year. Thereafter, they can retain the 

position. Early discharge is still possible if they function below expected.  

 

Ms. Dekker is asking if there will be a moment that members can object.  

 

Ms. Jung explains the GA can vote against or in favour a proposed CCP by the board. Members also have 

the opportunity to object before the GA. 

 

Mr. Buijs adds that members can object an appointment and the CCP is then appointed for an indefinite 

period. They will however need to be able to fulfil their position for at least a year to ensure some 

continuity.  

 

Ms. Easton remarks that there is no benefit to appointing a CCP for an indefinite period of time. Since there 

will be a voting, the word ‘election’ shouldn’t matter. Furthermore, if there are no complaints there is no 

reason to believe the GA wont reinstall a CCP, so a vote should be too much trouble.  

 

⮚ The amendment on article 2.1 is accepted per acclimation.  

 

Amendment on article 2.2 

 

Ms. Easton explains the only difference is that is would be better for a CCP to investigate complaints against 

the other CCP, instead of the board. 

 

Ms. Jung explains the board advices to accept the amendment.  

 

⮚ The amendment on article 2.2 is accepted per acclimation.  

 

Amendment on article 3 and article 4.6  

 

Ms. Easton explains amendment 3 and 4.6 go together.  

 

The GA Chair explains article 4.6 will be removed if amendment on article 3 is accepted. 

 

Ms. Easton explains the amendments can be combined since that makes more sense. A CCP can’t be forced 

to remain in function.  

 

Ms. Jung explains that the original proposal was based on the Rules of Procedure part about the Board of 

Advisors. Nonetheless, the board advises to accept this amendment.  

 

⮚ The amendment on article 3 (and removal of article 4.6) is accepted per acclimation.  

 



Amendment on article 4.1  

 

Ms. Easton explains it is just a language change. 

 

Ms. Jung explains the board advises to accept the amendment.  

 

⮚ The amendment on article 4.1 is accepted per acclimation.  

 

Amendment on article 4.3  

 

Ms. Easton explains this proposal limits the board, and it is also not done for other positions. She is curious 

of the opinion of the board. 

 

Ms. Jung explains the board advices to reject this amendment. The objection to a certain person as CCP is 

very important, and since it might be a sensitive topic objecting during a GA might be uncomfortable. That 

is why there should be a possibility to object beforehand. The board will then be able to investigate the 

complaint.  

 

Mr. Bosman agrees with the board and deems it important to keep it in.  

 

Ms. Van der Heide is torn on this subject. She partly agrees with Mr. Bosman, but there are also other 

positions within SPIL that are important and relate to creating a safe environment. The proposal might make 

it difficult for the board if the search is hard for example.  

 

Mr. Buijs explains the big difference between the CCP and CALVV is that the CCP is there to make sure the 

association has a safe atmosphere, and the CALVV does not directly. Finding a suitable CCP should not 

come down to the last week.  

 

Ms. Van der Heide remarks that the CALVV is also very important and all members should feel safe to 

come to the GA.  

 

Mr. Buijs apologises and explains he and the board deems the position of the CALVV very important and 

agree with Ms. Van der Heide.  

 

Ms. Easton explains there is always the possibility of going to the other CCP if members don’t feel 

comfortable with the other CCP.  

 

Mr. Bosman understands the points of Ms. Van de Heide, but he feels the position is too important to let it 

come down to the last week.  

 

⮚ The amendment on article 4.3 is rejected with 7 votes in favour, 7 against and 15 abstentions. 

 

Mr. Bosman is wondering if the abstentions can be included in the total vote count.  

 

Mr. Buijs will look it up.  

 

Amendment on article 4.4 

 

⮚ Ms. Easton revokes this amendment.  

 

Amendment on article 4.5   

 

Ms. Jung explains the board has no preference and gives therefore no advice on how to vote. 

 

Ms. De Bona is asking why the article only mentions ‘gender diversity’.  



 

Ms. Jung explains gender diversity is specifically important for the position of the CCP. 

 

Ms. Van der Heide thinks everyone agrees diversity in gender should be taken into account, but the vote is 

now about why only gender is explicitly mentioned.  

 

Mr. Buijs explains the proposal mentions gender diversity as it is extra important, but is does not necessarily 

exclude other types of diversity.  

 

Ms. Easton is wondering if the board also cares about other types of diversity, why not give an advise to 

accept the amendment.  

 

Ms. Jung explains it is a discussion about grammar and the board does not believe the current phrasing 

excludes other types of diversity.  

 

Ms. Easton disagrees and believes the phrasing does exclude this.  

 

Mr. Buijs explains the board understands the original article can be interpreted as Ms. Easton describes and 

that the board now advices to accept the amendment.  

 

⮚ The amendment on article 4.5 is accepted per acclimation. 

 

The proposal as a whole as amended.  

 

The GA Chair explains there will now be a vote on the proposal to amend de Rules of Procedure as 

amended. 

 

Ms. Jung explains the board advises to accept the amended proposal to amend the Rules of Procedure.  

 

⮚ The proposal to amend the Rules of Procedure as a whole as amended is accepted per acclimation  

 

The GA Chair suspends the meeting at 21:13. 

 

The GA Chair reopens the meeting at 21:26. 

 

8. Committee budgets 

Ms. Breed is asking why the participants haven’t gotten the reimbursements yet. 

 

Ms. Akande explains they will. 

 

Ms. Breed is asking when this will happen. 

 

Ms. Akande would like to do it before Long Trip.  

 

Ms. Nieuwenhuijsen vraagt zich af waarom er gerekend is op 63 deelnemers voor het EJW.  

Ms. Nieuwenhuijssen is asking why the board budgeted for 63 participants for the Freshmen 

Weekend.  

 

Ms. Akande explains the dates changes compared to last year, and the university is promoting the freshman 

weekend to all prospective students. The board is already promoting it and will continue doing so during 

ELCID and HOP-week.  

 

Ms. Ammerlaan adds that sign-ups have also already opened, so prospective students have a lot of time to 

register. The dates were also specifically chosen to make sure more students can join.  



 

Ms. Breed is asking why the cultural activities aren’t specified yet in the budget for Long Trip.  

 

Ms. Akande explains the committee organises all activities through a travel agency and it is a package deal.  

 

Ms. Easton is asking how many board and ft. board members will be present at Freshman Weekend. 

 

Ms. Drose explains the goal will be as many present board members as possible.  

 

Mr. Buijs adds that it was discussed during the board training days and currently it is looking like all ft. and 

current board members will be present. 

 

⮚ The committee budgets and realisations are installed per acclimation.  

  

 

9. Reaction board to the letter Sustainability Taskforce  

 

Mr. Buijs reads the letter the board wrote as reaction to the letter of the sustainability taskforce.  

 

Mr. Lamers explains there has been a miscommunication with the printing company, and the yearbooks are 

printed on recycled paper unlike what is explained in the letter. 

 

Ms. Breed is asking if Mr. Lamers would advise his successor to print the same amount of DEBATs.  

 

Mr. Lamers explains he would. He noticed an increase in amount of DEBATs picked up during the year.  

 

Ms. Van der Heide would like to compliment the board on their efforts and mentions they have set a very 

good example for future years.  

 

10. Affirmation 43rd board of SPIL 

 

Ms. Drose introduces herself. She is 21, in her second year of IRO, from Germany and she will move from 

The Hague to Leiden next year. 

 

Mr. Van Kampen is asking to what extend Ms. Drose views Mr. De Vries as example for next year.  

 

Ms. Drose explains she has to compliment Mr. De Vries on his ability to make sure the committee had a 

very good bond. There was a great balance between fun and achievements.  

 

Mr. De Vries is asking if the festive committee made her want to do a board year.  

 

Ms. Drose explains she fell in love with SPIL the past year. She would like to contribute to this.  

 

Ms. Breed is asking what Ms. Drose’s favourite festive memory is and if she will miss the committee.  

 

Ms. Drose explains her favourite memory was the gala. She will miss the committee.  

 

Ms. Easton is asking how Ms. Drose will deal with all the Dutch emails she will receive.  

 

Ms. Drose will try to translate it herself or ask Ms. Stuijt for help. She will make sure people know she is not 

yet fluent in Dutch.  

 

Ms. Stuijt introduces herself. She is 19 years old and from The Hague. Next year she will do a minor.  

 

Mr. Van Kampen is asking what her highlight of her time at SPIL was.  



 

Ms. Stuijt explains she had many wonderful memories, but the trip to Thailand was her favourite.  

 

Ms. Easton is asking the candidate board what their favourite sentences in the SPIL anthem is.  

 

Ms. Drose explains for her it is ‘politieke wetenschap’ since she is still learning dutch and these are hard to 

pronounce. 

 

Ms. Stuijt explains for her it is ‘leve de SPIL’, because she hopes to be able to say this next year herself.  

 

Ms. Hillhorst explains for her it is ‘de SPIL maakt het verschil’.  

 

Ms. Togtema explains for her it is ‘is de SPIL oppermachtig’, because it shows the role of SPIL in the 

studies.  

 

Ms. De Bona explains for her it is ‘de politieke borrelpraat’ since members love talking about politics at 

family dinners. And SPIL is a family on its own.  

 

Ms. Van Zoelen explains for her it is ‘het debat is voor ons routine’.  

 

Mr. Verhoeff explains for him it is ‘rijkelijk vloeit de alcohol’. He will furthermore not comment on his 

presence at the Board Announcement Borrel.  

 

Ms. Hilhorst introduces herself. She is a second year IRO student. She is from Zuthpen and lives in The 

Hague. She will also be doing a minor in Leiden next year. 

 

Mr. Bosman is asking if Ms. Hillhorst has thought about when to start with the preparations of the Dies.  

 

Ms. Hilhorst has thought about it, she is considering conflicting advice.  

 

Ms. Breed is asking what experience as treasurer of the Short Trip committee she will take with her next 

year.  

 

Ms. Hilhorst explains she has a general interest in being treasurer.  

 

Mr. Serlie is asking why Ms. Hilhorst name was spelled incorrectly in the invitation of this GA.  

 

Mr. Buijs apologises for his spelling mistake.  

 

Mr. Serlie is asking if Ms. Hilhorst could correctly spell her name.  

 

Ms. Hilhorst spells her name. It is ‘h-i-l-h-o-r-s-t’ 

 

Mr. Van Kampen is asking whether Ms. Hilhorst could define a vital moment in het career at the Baudartius 

college that led to her candidacy for the SPIL board.  

 

Ms. Hilhorst explains it was the moment she met Mr. Van Kampen.  

 

Ms. Hilhorst explains where the city of Zuthpen is located. It is next to Brummen.  

 

Ms. Togtema introduces herself. She is half-Portuguese and half-Dutch, a first year IRO student and lives in 

The Hague.  

 

Mr. Meijer is asking whether she aligns more with the Portuguese or the Dutch.  

 



Ms. Togtema explains she misses the food and sun, but she likes the live prospects here. 

 

Mr. Meijer is asking how Ms. Togtema feels about the BIL.  

 

Ms. Togtema explains SPIL is more important and outshines the BIL. The BIL does have very nice 

individual members though.  

 

Ms. Van der Heide is asking if there would be an activity she would really like to organise.  

 

Ms. Togtema explains she is looking forward to the embassy visits.  

 

Ms. Easton mentions she is looking forward to the festive socks that Ms. Togtema will wear at future GA’s.  

 

Ms. De Bona introduces herself. She is from Liège and is a first year IRO student.  

 

Mr. Meijer is asking how Ms. De Bona feels about the rumours that SPIL might take over the region of 

Flanders. 

 

Ms. De Bona explains the history is of Belgium is very complicated.  

 

Ms. Easton is asking if Ms. De Bona would consider the destination of Mongolia for a long trip.  

 

Ms. De Bona explains she will take it into consideration.  

 

Ms. Van Zoelen introduces herself. She is 21 years old and originally from Hengelo. She had an amazing 

time at SPIL so far and is looking forward to next year.  

 

Ms. Breed is asking how the Ms. Van Zoelen will prevent the next festive committee from being too 

pretentious.  

 

Ms. Van Zoelen explains she feels ‘pretentious’ is very subjective. She hopes the next festive committee will 

also be very close and will have much fun next year.  

 

Ms. Van der Heide is asking what experience she takes from different SPIL committees.  

 

Ms. Van Zoelen explains she did the excursions and yearbook committee. She learned how to work together 

and how to be creative. That is what she will take into next year.  

 

Mr. Verhoeff introduces himself. He is 23, a first year political science student. He lives in Leiden.  

 

Mr. Van Kampen is asking how Mr. Verhoeff will combine his career in soccer at RKVV Teylingen with his 

membership of the SPIL board.  

 

Mr. Verhoeff will be left winger and linesman next year. He will not be as present at soccer events though 

next year as much.   

 

Mr. De Vries is asking if Mr. Verhoeff liked his presence at festive, Dies or spil -weekend committee 

meeting the most. 

 

Mr. Verhoeff explains all experiences were amazing and equal.  

 

Mr. Van der Voort is asking how Mr. Verhoeff feels about being the only man in the candidate board.  

 

Mr. Verhoeff explains he has much experience with women. He is not at all intimidated by all these 

powerful woman and he will enjoy working with them.  



 

Ms. Breed mentions Mr. Verhoeff is an official unofficial member of the festive committee.  

 

Ms. Dekker is asking what his favourite memory of the committee was. 

 

Mr. Verhoeff explains he enjoyed the GSA, although Mr. Park was not there.  

 

Ms. Breed is asking how he will promote the GSA next year so more members will attend.  

 

Mr. Verhoeff explains he will send many emails to Mr. Park.  

 

Ms. Dekker is asking how many times Mr. Verhoeff will wear his Obi-Wan-Kenobi outfit.  

 

Mr. Verhoeff explains as much as possible. 

 

Mr. Bosman is asking how Mr. Verhoeff will combine being an official representation of the board and the 

association and his alcohol consumption.  

 

Mr. Verhoeff explains his alcohol consumption will have no effect on his functioning as board members. 

 

Ms. Jung explains the board is very excited about the candidate board 

 

11. Discharges and installations  

 

The GA Chair affirms and installs Svea Drose as ft. President per acclimation.  

 

The GA Chair affirms and installs Noor Stuijt as ft. Secretary and Commissioner Introduction per 

acclimation.  

 

The GA Chair affirms and installs Kasya Hilhorst as ft. Treasurer and Commissioner Dies per acclimation.  

 

The GA Chair affirms and installs Fredrika Togtema as ft. Commissioner Education & Politics per 

acclimation. 

 

The GA Chair affirms and installs Salomé De Bona as ft. Commissioner Global Relations per acclimation.  

 

The GA Chair affirms and installs Ruchi van Zoelen as ft. Commissioner Internal Relations and 

Commissioner Festive per acclimation. 

 

The GA Chair affirms and installs Gijs Verhoeff as ft. Commissioner External Relations per acclimation.  

 

The GA Chair suspends the meeting at 22:40 

 

The GA Chair reopens the meeting at 22:48 

 

12. Any Other Businesses (W.v.t.t.k.)  

 

First motion 

 

Mr. Buijs reads the first motion. This is the following. 

 

The General Assembly, gathered here at the Vergulde Kruik in Leiden, due to the fact that the general 

assemblies are extremely important, the GA experiences difficulties getting the required quorum, Gijs 

Verhoeff plays a vital role in SPIL, and that he has an amazing Obi Wan Kenobi costume, the GA cannot to 



conclude that the Commissioner External Relations at least has to have the costume with him, and 

preferably wear it at some point at GA;s. En gaat over tot de orde van de dag.  

 

Unknown  

 

Ms. Jung explains the board advises to reject the motion. In the future the commissioner will have a lovely 

board suit that he can wear at GAs.  

 

Mr. Van Kampen explains the Mr. Verhoeff can just take it with him.  

 

Mr. De Vries adds the costume includes the light sabre.  

 

⮚ The first motion is accepted with 9 votes in favour, 4 against 14 abstaining.  

 

Mr. Buijs mentions the board should wear a board suit and penning at General Assemblies. 

 

Ms. Easton remarks that this is only true for the penning. 

 

Mr. Buijs apologises for his mistake. 

 

Second motion 

 

Mr. Buijs reads the second motion. This is the following:  

 

The General Assembly, gathered here at the Vergulde Kruik in Leiden. Constaterende dat de goede 

doelenavond die Mr. Lamers en festive committee (vo) zeer goed beviel en Mr. Lamers en zijn  metgezellen 

deze zeer vermakelijk vinden. Adviseren wij het volgende bestuur van SPIL een goede doelen avond te 

organiseren met een eigen gekozen goed doen en gaan over tot de orde van de dag.  

 

Breed, Van Kampen, Dekker, Serlie, De Vries 

 

[Asks the ft. Board to organise a charity evening with a self-picked charity] 

 

Ms. Jung explains the board advises to accept the motion.  

 

⮚ The second motion is accepted per acclimation.  

 

Third motion 

 

Mr. Buijs reads the third motion. This is the following: 

 

The General Assembly, gathered here at the Vergulde Kruik in Leiden, due to the dreadfull presence at the 

GSA, the vital role it plays for SPIL, the horrible Mr. Park wasn’t there, the alarming fact  Mr. Park isn’t 

here, the unofficial official Mr. Verhoeff, the GA cannot to then conclude to scrap the GSA as a SPIL 

tradition en gaat verder tot de orde van de dag.  

 

De Vries, Van Kampen, Breed, Serlie en Dekker 

 

Ms. Jung explains the board advices to reject this motion. If the ft. board believe they can organise a GSA 

that will be well attended, the should be able to try.  

 

Ms. Easton is asking for clarification if the motion is to keep or to get rid of the GSA.  

 

Mr. De Vries explains to get rid of it.  

 



Ms. Van der Heide is asking if this motion cancels a previously filled motion to organise a GSA. She is 

wondering if it can still be organised. 

 

The GA Chair explains this motion cancels out the other.  

 

Ms. Jung clarifies a GSA can still be organised, it will just be scrapped as a tradition.  

 

⮚ The third motion is accepted per acclimation  

 

Fourth motion 

 

Mr. Buijs reads the fourth motion. This is the following:  

 

The General Assembly, gathered here at the Vergulde Kruik in Leiden, due to the admiration the kb. 

commissioner Internal relations has for her predecessor, Don Lamers, Don Lamers’ dedication and full 

commitment previous year, the fact that two KB members were not attending the board reveal borrel, the 

fact that SPIL does not have an alcohol culture, the GA cannot then to conclude that Ruchi van Zoelen, the 

kb. Internal, gets two beers right away and trek een bak together with Don Lamers en gaat over tot de orde 

van de dag.  

 

Unknown 

 

Ms. Jung explains the board advises to reject this motion since they do not want any forced alcohol 

consumption.  

 

Mr. Van Kampen clarifies it can also be done after the GA.  

 

⮚ The fourth motion is rejected with 5 votes in favour, 5 votes against and 18 abstentions.  

 

Fifth motion 

 

Mr. Buijs reads the fifth motion. This is the following:  

 

The General Assembly, gathered here at the Vergulde Kruik in Leiden, due to the enormous pretentiousness, 

the dreadful image it has, unprecedented division it has created, illegitimate phoney importance it shows, 

outrages distinction it makes, the GA cannot to conclude no other future committee should be allowed to 

have its own vests or clothing in the future and from this day forward it is only going to be SPIL first en gaat 

over tot de orde van de dag.  

 

Dekker, Breed, Van Kampen 

 

Ms. Jung explains the board advises to reject this motion, since the lustrum might have vests in the future.  

 

⮚ The fifth motion is rejected with 4 votes in favour, 7 votes against and 15 abstentions.  

 

Sixt motion  

 

Mr. Buijs reads the sixth motion. This is the following:  

 

The General Assembly, gathered here at the Vergulde Kruik in Leiden, given that the commissioner Internal 

Relations has shown his immense dedication to our beautiful association by tattooing our noble logo on his 

hand, suggests that any future commissioner matches his dedication by also having a semi-permanent SPIL 

tattoo on their hand at each GA.  

 

Unknown 



 

Ms. Jung explains the board advises to reject this motion, since the ft. commissioner Internal Relations can 

show her love for her position in her own way.  

 

⮚ The sixth motion is accepted with 9 in favour, 1 vote against and 17 abstentions  

 

13. Round of questions  

 

Ms. Easton notes that this GA was promoted as ‘the shortest and most fun GA’, and believes this should not 

be done.  

 

Ms. Jung explains it is noted.  

 

At 23:08 the quorum was lost.  

 

The Chair of the GA reopens the meeting at 23:10.  

 

Ms. Breed is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know she highly advices them to 

organise a trip to the Efteling again.  

 

Mr. Bosman is asking if the 43rd ft. board knows he believes the are a really nice fit for the next board and 

the 42nd board did a really nice job selecting them. 

 

Ms. Van der Heide is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she is very excited 

to see seven people with that much energy going into next year.  

 

Ms. Pottinga is asking if the 43rd ft. board know she loves them so much she sprinted here to make sure the 

GA can be continued.  

 

Ms. Van Kampen is asking if the CALVV knows he really enjoys his presence here.  

 

Ms. Easton is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know she agrees that Mr. Groenink 

did a great job and that if the 43rd board even has half the amount of fun the 42nd board had, they will have 

an amazing year.  

 

Ms. Hilhorst is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she is very excited to be 

next years treasurer.  

 

Ms. Stuijt is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know she is very excited to take up 

her position and she will hopefully take the best, the most beautiful and most amazing minutes you have 

ever seen.  

 

Ms. Drose is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know she is excited to follow the 

footsteps of our amazing current president and is looking forward to having a fantastic year with everyone.  

 

Ms. Van Zoelen is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she is very excited to 

fulfil her role next year as commissioner Internal, have an amazing festive committee and a semi -permanent 

SPIL tattoo.   

 

Ms. De Bona is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know she is very excited to be the 

future commissioner Global Relations and organising unforgettable trips for the entire association.  

 

Mr. Verhoeff is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know he is very excited and cant 

wait to become the successor of Margot Ammerlaan and to bring his Obi Wan Kenobi costume to every GA. 

 



Ms. Togtema is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she is very ecited for 

next year and she thinks they will do amazing.  

 

Ms. Ammerlaan is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she hopes the ft. 

board will bring all their excitement to their board training day tomorrow and she is very happy that there 

are seven amazing successors.  

 

Mr. Lamers is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that he is proud of Mr. 

Groenink and he is very proud of the ft. board, especially Gijs who he guided through his SPIL-career, his 

successor Ruchi and fellow festive member Svea.  

 

Ms. Gruber is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she is very thankful for 

her fellow board members for the amazing and that she is already proud of the future board.  

 

Ms. Van der Klok is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she really enjoyed 

the presence of the CALVV this evening and she is already very proud of the ft. board and she is excited to 

work together with her successor Ms. Togtema.  

 

Ms. Akande is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know she is super excited for next 

year. She hopes they will organise amazing activities and finish their year greatly with SPIL being 

financially healthy and she has full faith in her successor that she will do well.  

 

Mr. Buijs is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know he is very exited about the past 

year, he will miss it but he knows that their work and the association are in good hands with the ft. board. He 

is especially proud of his successor, Ms. Stuijt, and he would like to offer her the opportunity to work out 

the minutes of this GA, to make them the best and most elaborate minutes possible.  

 

Ms. Jung is asking if the CALVV, GA, the 42nd and the 43rd ft. board know that she has enjoyed to see the ft. 

board bond so far, they are very cute. She is very excited to see what is coming up and she is proud to see 

her successor already talking an behaving like a true president.  

 

14. Discharge of Voting Committee  

 

The GA Chair discharges Emma Breed, Donna Dekker and Thomas Meijer from the voting committee 

 

15. End of meeting  

 

After singing the SPIL Anthem, the Chair of the GA closes the General Assembly at 23:24 



EINDVERSLAG XLIIe BESTUUR ‘SPILIBUSTER’ 2022-2023 

 

1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR 

POLITICOLOGEN IN LEIDEN 

 

De vereniging heeft als doel: 

1a. het bijdragen tot een levendige gedachtenwisseling over onderwerpen die in de studie 

Politieke Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 

1b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des 

woords; 

1c. het informeren over de mogelijkheden van en over de positie van de politicoloog op de 

arbeidsmarkt; 

1d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 

2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des 

woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgave van een blad. 

3. De vereniging is politiek neutraal. 

 

Dit zijn de fundamenten waarop het beleid van het XLIIe bestuur ‘SPILibuster’ gebouwd is. 

 

2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN 

“How did you capture what it was really like? How we felt. How we made each other laugh. 

And how we got through the day.” - The Office 

 

2.1 Zichtbaarheid 

Het XLIIe bestuur heeft zich afgelopen jaar ingespannen om de vereniging zichtbaarder te 

maken. Het XLIIe bestuur was consequent aanwezig in de gemeenschappelijke ruimtes tussen 

10.00 en 16.00 en informeerde leden over aankomende activiteiten op whiteboards, schermen 

in universiteitsgebouwen, via de studieadviseurs, in de nieuwsbrief en op sociale media. De 

vereniging was aanwezig en zichtbaar bij alle introductieweken (HOP, ELCID, OWL, Student 

voor een Dag etc.) voor nieuwe studenten. Wanneer het XLIIe bestuur niet aanwezig kon zijn 

bij bepaalde introductie-evenementen, is er altijd voor gezorgd dat er een vervangende 

vertegenwoordiging van de vereniging was. Daarnaast hebben verschillende bestuursleden 

presentaties gegeven aan studenten over opleidingen en loopbaankeuzes. Het XLIIe bestuur is 

van mening dat de hierboven beschreven inspanningen, de vele activiteiten die door commissies 

zijn georganiseerd en de enthousiaste mond-op-mond-reclame van leden samen hebben 

gezorgd voor een zichtbare vereniging. 

 

2.2 Onderlinge verbondenheid 

De pijler van onderlinge verbondenheid wordt op verschillende niveaus bedoeld. Naar leden 

toe heeft het XLIIe bestuur geprobeerd zo warm en gastvrij mogelijk te zijn door nieuwe leden 

te benaderen. Bestuursleden waren aanwezig bij bijna alle commissievergaderingen en 

stimuleerden samenwerkingen tussen commissies, zoals de DEBAT-revealborrels en jaarboek-

pub quiz. Dit soort samenwerking is iets dat ook komende besturen verder zouden kunnen 

ontwikkelen. Verder informeerde het XLIIe bestuur de commissieleden over aankomende 

activiteiten en moedigde leden aan om samen activiteiten bij te wonen. Het XLIIe bestuur heeft 

ook geprobeerd om niet-commissieleden meer bij de activiteiten te betrekken, door ze aan te 

moedigen om naar activiteiten te komen en ze dan actief te betrekken in de groep. Dit is moeilijk 

gebleken, omdat mensen het soms spannend vinden naar activiteiten te gaan waar ze niemand 

kennen. Desondanks hebben veel niet-commissieleden meegedaan aan met name educatieve 

activiteiten zoals de excursies.  



 

Bovendien probeerde het XLIIe bestuur onderlinge verbondenheid te bereiken door zich meer 

binnen het netwerk van de universiteit te vestigen. Het bestuur deed dit door actief contact te 

leggen met meerdere Universiteits-organen. Het XLIIe bestuur vertegenwoordigde de SPIL ook 

in alle commissies van het Studievereniging Overleg Platform (StOP). Verder nam de SPIL 

initiatief tot samenwerking met vele verenigingen voor andere evenementen (zoals SOS, 

CIROS, BIL, Labyrint, Emile, Itiwana etc.). Er was regelmatig overleg met de studieadviseurs, 

het marketing- en communicatiebureau, het instituut en de faculteit. Wat hierbij ook hielp, is 

dat SPIL-leden verschillende functies vervullen bij verschillende onderdelen van de 

universiteit. Dit alles heeft ertoe geleid dat, hoewel er altijd meer mogelijkheden zijn om 

contacten te leggen, de SPIL nog steeds sterk ingebed is in de studentencultuur en de 

universiteit.  

 

2.3 Innovatie 

Tijden veranderen en het XLIIe bestuur heeft ernaar gestreefd om mee te gaan met 

maatschappelijke veranderingen, terwijl de tradities die onze vereniging zo mooi maken 

behouden blijven. Om de vereniging financieel overeind te houden heeft het XLIIe bestuur de 

contributie verhoogd en een 2,5 keer hogere jaarlijkse bijdrage van het Instituut bedongen. Om 

onze vereniging inclusiever te maken heeft het XLIIe bestuur een Paarse Vrijdagviering 

geïntroduceerd, de dresscode genderneutraal gemaakt en nieuwe regenboogstickers gemaakt. 

Tot slot zal de installatie van de Vertrouwenscontactpersonen er hopelijk ook toe bijdragen dat 

leden zich nog veiliger voelen binnen de SPIL. 

 

Naast de inspanningen van het XLIIe bestuur om te innoveren, hebben de leden zelf ook 

bijgedragen aan deze pijler. Dankzij hun inspanningen is er een taskforce duurzaamheid 

opgericht, die er bijvoorbeeld toe heeft bijgedragen dat de vereniging geen vlees meer serveert 

op evenementen. Het XLIIe bestuur gelooft er in dat initiatieven van leden essentieel zijn om 

te innoveren, en hoopt dat zij de komende jaren suggesties zullen blijven doen. 

 

3. VOORZITTER EN COMMISSARIS DIES 

 

3.1 Voorzitter 

"We will eat and then we will make your life decisions" - Anna to Annabelle 

 

3.1.1 Interne Bestuurszaken 

Gedurende dit jaar heeft de Voorzitter haar bestuursleden zien groeien. Ze is ontzettend trots 

op al hun prestaties. Ze was ook blij om te zien dat ze haar vertrouwden met hun eerlijke 

meningen en emoties. De evaluaties en persoonlijke gesprekken na elk blok bewezen hun 

succes in de open communicatie die hierdoor ontstond binnen het XLIIe bestuur. De 

bestuursvergaderingen werden productiever en constructiever, omdat men meer op elkaar 

inspeelde. Wanneer zich moeilijke situaties voordeden, hielp het om voorafgaand aan de 

bestuursvergaderingen een persoonlijke brainstorm te houden om alle gedachten op een rijtje 

te krijgen. 

 

In het eerste beleid van het XLIIe bestuur schreef de Voorzitter dat het bestuur ernaar zou 

streven om alle besluiten met consensus te nemen. Dit is gelukt. Het uitwerken van deze 

besluiten hierna werd voltooid als collegiaal orgaan. Dit versterkte de houding van het XLIIe 

bestuur naar de buitenwereld.  

 



Daarnaast vertegenwoordigde de Voorzitter het XLIIe bestuur in vergaderingen richting de 

Raad van Advies (RVA). De RVA was een grote steun bij het adviseren van het XLIIe bestuur 

gedurende het jaar en tijdens het nalezen van beleid. De Voorzitter adviseert haar opvolger om 

belangrijke zaken voor de SPIL te bespreken met de RVA en hen op de hoogte te houden van 

relevante veranderingen in de vereniging. 

 

3.1.2 Externe vertegenwoordiging 

Naar de buitenwereld heeft de Voorzitter de SPIL vertegenwoordigd in talrijke organen: VerO 

FSW, VerO Den Haag en StOP. Het Verenigingen Overleg (VerO) van de Faculteit Sociale 

Wetenschappen (FSW) is geschikt geweest voor het in contact komen met de gang- 

verenigingen van de SPIL. Assessor Laura Boncz was een grote hulp om de Voorzitter in 

contact te brengen met verschillende groepen. Daarom bleef de Voorzitter het hele jaar door 

nauw in contact met haar. Tijdens de vergaderingen van VerO heeft de Voorzitter een 

samenwerking met de gang verenigingen geïnitieerd om een financiële vergoeding te krijgen 

voor open dagen. Het faculteitsbestuur beloofde uiteindelijk een activiteit van de SPIL te 

sponsoren. De precieze details hiervan zijn nog onduidelijk. Het faculteitsbestuur zei ook dat 

ze van tevoren een overzicht zullen geven van de activiteiten voor het aankomende jaar. De 

Voorzitter raadt het XLIIIe bestuur aan om de Assessor hier in september naar te vragen. 

 

De Voorzitter nam ook deel aan andere organen zoals de VerO Den Haag, het Grote 

Verenigingen Overleg (GroVer) en de Beehive voorzitter vergaderingen. Deze vergaderingen 

vonden allemaal minder frequent plaats dan die van de VerO Leiden. Tot slot nam de Voorzitter 

deel aan de vergaderingen van het Studievereniging Overleg Platform (StOP). 

 

Verbindingen hebben met andere verenigingen is van groot belang; het verspreidt kennis en 

stimuleert samenwerkingsmogelijkheden. De Voorzitter adviseert het XLIIIe bestuur om nauw 

contact te houden met verenigingen en bovendien te proberen aansluiting te vinden bij nieuwe 

studieverenigingen, met name in Den Haag. 

 

3.1.3 Platform voor Politicologen 

Het Platform voor Politicologen (PvP) bestaat uit één bestuurslid van alle vier de 

studieverenigingen Politicologie: EOS (Vrije Universiteit Amsterdam -VU), Ismus (Radboud 

Universiteit) en Machiavelli (Universiteit van Amsterdam -UVA) en de SPIL. De PvP kwam 

dit jaar elke vier tot zes weken bij elkaar en wisselde kennis uit over het besturen van een 

studievereniging. Het is niet alleen een platform om informatie uit te wisselen, de PvP 

functioneert ook als bestuur over de congrescommissie Politiek in Perspectief (PiP).  

 

Het congres in Nijmegen was erg interessant en goed bezocht. Het viel de Voorzitter echter op 

dat er naast de PiP-commissieleden en het bestuur geen SPIL-leden aanwezig waren (vanwege 

de reistijd). Volgend jaar zal het congres hoogstwaarschijnlijk in Leiden plaatsvinden, waardoor 

er hopelijk meer SPIL-leden aanwezig zullen zijn. Voor de jaren daarna adviseert de Voorzitter 

om een bus voor SPIL-leden te organiseren, zodat het voor leden gemakkelijker en goedkoper 

is om aanwezig te zijn. Bovendien adviseert de Voorzitter het volgende PvP-bestuur om twee 

data in het jaar vrij te houden. Mochten er zich dan complicaties voordoen, dan is er nog een 

tweede datum voor een gezamenlijk evenement met alle verenigingen. 

 

De f.t. Voorzitter van de SPIL zal volgend jaar de rol van Penningmeester vervullen in de PvP. 

De Voorzitter heeft haar opvolgster het advies gegeven om te overwegen de bankrekening van 

de PvP op te geven. Bijna twee derde van de financiële bijdrage van elke vereniging gaat nu 

namelijk naar de betaling van de ING-rekening. De Voorzitter benadrukt echter dat hiermee 



een deel van de professionaliteit van PvP verdwijnt, wat een belangrijk detail is om in acht te 

nemen.  

 

3.1.4 Vertrouwenscontactpersoon 

Na deelname aan de training over Vertrouwenscontactpersonen (VCP) die verzorgd werden 

door het StOP, besloot de Voorzitter haar plannen van het interim beleid voor de VCP te 

herzien. Tijdens de Wissel ALV zullen twee VCP's worden voorgelegd aan de leden. Tijdens 

de Instemmings-ALV werd al de wijziging van het Huishoudelijk Reglement geaccepteerd.  

 

De Voorzitter is ervan overtuigd dat deze stap naar het hebben van twee onafhankelijke VCP's 

essentieel is voor de veiligheid en het welzijn van de leden van de SPIL. Het protocol, met een 

gedetailleerde beschrijving van de rol van de VCP's, zal worden gemaakt voor intern gebruik. 

Ze hoopt dat haar opvolgster zal blijven nadenken over manieren om dit protocol te verbeteren. 

De Voorzitter stimuleert de f.t. Voorzitter om het VCP-systeem verder te ontwikkelen. 

 

Bij het kiezen van de VCP's heeft de Voorzitter sterk rekening gehouden met het vermogen van 

de persoon om te luisteren, gevoelig te zijn en simpelweg beschikbaar te zijn. Ze vroeg mensen 

die niet meer actief zijn bij de vereniging om neutraliteit te garanderen. De contactgegevens 

van de VCP's komen op de SPIL-website te staan en zijn voor iedereen beschikbaar. 

 

Verder heeft de Voorzitter haar opvolger geadviseerd om te kijken naar een waarschuwings- 

en/of sanctiesysteem voor de vereniging. Het is aan het volgende bestuur en de ALV om 

hierover te besluiten. 

 

3.1.5 Overige activiteiten 

De commissie bedankdag was dit jaar een groot succes! 42 commissieleden kwamen opdagen 

voor het studenten diner dat ook wel een "friettafel" wordt genoemd. Daarna werd iedereen 

uitgenodigd om naar de Gekke Geit te gaan voor een gezellige karaoke avond. Het  XLIIe 

bestuur vond het geweldig om commissieleden daar te zien en was blij om te zien dat zoveel 

mensen kwamen opdagen en genoten hebben van de avond. De Voorzitter adviseert het f.t. 

bestuur om originele bestuursactiviteiten te organiseren, omdat de Paarse Vrijdagactiviteit en 

de Commissie Bedankdag dit jaar een groot succes waren.  

 

Het XLIIe bestuur heeft dit jaar de Committee Cup voortgezet. Het eerste semester telde het 

bestuur alle punten. Het tweede semester had het bestuur boekjes gemaakt die commissieleden 

mee konden nemen naar activiteiten om ze te laten ondertekenen en zo de punten bij te houden. 

We merkten dat deze aanpak mensen niet echt enthousiast maakte. De Voorzitter stelt voor dat 

het XLIIIe bestuur probeert de opzet aan te passen om de Committee Cup populairder en 

levendiger te maken. 

 

3.2 Commissaris Dies 

“This is the best night of my life.” - Anna over de cantus 

 

De Dies Commissie voor het komende jaar is gevormd. De Voorzitter heeft de f.t. Commissaris 

Dies geadviseerd om direct te beginnen met het benaderen van mensen, om hopelijk een grote 

naam als gastspreker te krijgen. De commissie is volledig vrij in het organiseren van de 

activiteiten die ze willen organiseren. De Voorzitter is echter wel van mening dat de tradities 

van een gastcollege en een biercantus behouden moeten worden. Hoe het bestuur deze 

activiteiten precies wil uitvoeren, is aan hen. De Voorzitter hoopt ook dat de volgende 

commissie de Diesduik, die dit jaar een groot succes was, zal organiseren.  



 

Tijdens de Diesweek gaf Rabin Baldewsingh het gastcollege. Na de lezing vertelde hij de 

Diescommissie en de Voorzitter dat hij graag in contact wilde komen met studenten om een 

diepgaand gesprek te hebben over de visie van studenten op actuele kwesties rondom 

discriminatie en racisme. De Voorzitter plande een lunch met de heer Baldeswingh en enkele 

Dies-commissieleden op het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties. Er zijn 

goede contacten gelegd met de Nationale Coördinator tegen Discriminatie en Racisme (NCDR). 

Hij heeft zelfs de SPIL uitgenodigd voor het Nationaal Congres tegen Discriminatie en 

Racisme. De Voorzitter raadt toekomstige besturen van de SPIL sterk aan om nauw contact te 

houden met de NCDR, aangezien hij zo genereus was om ook in de toekomst zijn hulp aan te 

bieden. 

 

4. SECRETARIS EN COMMISSARIS STAIRS AFFAIRS 

 

4.1 Secretaris 

“I wish there was a way to know you’re in the good old days before you’ve actually left them” 

- Andy Bernard (The Office) 

 

4.1.1 Ledenadministratie 

De Secretaris heeft afgelopen jaar het ledenbestand met regelmaat bijgewerkt, zoals beloofd 

altijd in overeenstemming met de Algemene Verordening Gegevensbescherming (Verordening 

(EU) 2016/679). Hoewel de Conscribo-workshop die de Secretaris dit jaar heeft gevolgd 

enigszins nuttig was, verwacht hij niet dat toekomstige secretarissen deze ook hoeven te volgen, 

omdat hij het witboek heeft bijgewerkt met alles wat hij heeft geleerd. Ten aanzien van de leden 

heeft hij iedereen gediskwalificeerd die na meerdere herinneringen de contributie van dit jaar 

niet heeft betaald en heeft ze vervolgens uitgeschreven. Hierdoor is het ledenbestand weer 

helemaal up-to-date en voorzien de Secretaris en Penningmeester volgend jaar minder 

wanbetalingen. Dit alles heeft echter geresulteerd in een iets lager aantal leden dan gebruikelijk. 

Omdat veel leden hiervan vorig jaar niet op de hoogte waren, heeft de Secretaris ook een uitleg 

over de uiterste termijnen voor uitschrijving in de nieuwsbrief opgenomen. De belangrijkste 

bepalingen over het lidmaatschap zijn ook te vinden op het inschrijfformulier voor nieuwe leden 

op de website. In tegenstelling tot wat eerder al waar werd aangenomen, is de uiterlijk deadline 

voor het uitschrijven volgens artikel 6.2 van de Statuten niet twee weken, maar één maand voor 

de start van het financiële jaar (1 september). De Secretaris heeft dit na deze ontdekking 

aangepast op de website en in de communicatie naar leden toe. Er is coulant omgegaan met 

leden die zich dit jaar tussen een maand en twee weken voor de start van het financiële jaar 

hebben uitgeschreven. 

 

Op dit moment heeft de SPIL in totaal ... leden. De bachelor bestaat uit ... studenten 

Internationale Politiek, ... studenten Politicologie en ... studenten IRO. Er zijn ... 

masterstudenten en ... leden van wie het studieprogramma onbekend is. De SPIL heeft ... alumni 

en ... reünisten.  

 

4.1.2 Nieuwsbrief 

De Secretaris heeft gedurende het jaar enkele wijzigingen aangebracht in de nieuwsbrief om 

deze aantrekkelijker te maken. Hij kreeg positieve feedback over deze inspanningen en 

adviseert zijn opvolger om ook te blijven experimenteren. Verder zijn de nieuwsbrieven 

toegevoegd aan de 'activiteiten'-pagina van de website. 

 

4.1.3 Reünisten  



De reünisten hebben in februari hun eerste nieuwsbrief ontvangen en zullen er begin september 

nog een ontvangen. De Secretaris heeft leden die zich hebben uitgeschreven uitgenodigd om 

reünist te worden, maar niet veel mensen hebben hiervoor gekozen. Alleen DEBAT ontvangen 

is daarom misschien niet aantrekkelijk genoeg. De Secretaris erkent het belang van actieve 

reünisten en adviseert toekomstige besturen om meer evenementen te organiseren die gericht 

zijn op deze groep. 

 

4.1.4 Alumni 

Helaas zijn er dit jaar geen alumni-evenementen gerealiseerd. Dit is mede het gevolg van het 

op het laatste moment afgelasten van het Social Sciences Alumni diner, een samenwerking met 

de faculteit en andere studieverenigingen. De Secretaris heeft wel alle leden die om 

uitschrijving hebben gevraagd gewezen op de mogelijkheid om alumnus te worden. De alumni 

hebben twee nieuwsbrieven ontvangen, één in februari en één in september.  

 

4.1.5 Algemene Ledenvergaderingen 

De Secretaris is van mening dat algemene ledenvergaderingen erg belangrijk zijn voor de 

vereniging. In lijn met wat genoemd is onder de pijler 'innovatie', kan de input van leden leiden 

tot grote en belangrijke veranderingen binnen de SPIL. Helaas heeft hij gemerkt dat zijn 

inspanningen om de opkomst te verhogen, zoals de 'hoe werkt een ALV' post en het nieuwe 

format voor de uitnodigingen, niet het gewenste effect hebben gehad. Na twee werkgroepen en 

veel overleg in de afgelopen jaren, denkt hij dat vrijwillige opkomst een probleem zal blijven. 

Hij adviseert het volgende bestuur daarom om alle ALV's aan het begin van het jaar in te 

plannen, bij leden te onderzoeken waarom ze ALV's niet leuk vinden en aanwezigheid (deels) 

verplicht te stellen voor commissieleden. De ALV's zullen gezien moeten worden als onderdeel 

van het actief worden en als een mooie manier om directe input te geven aan de vereniging, 

maar de Secretaris staat meer dan open voor advies, suggesties of andere meningen van leden 

in dit opzicht, zodat zijn opvolger alle input in haar voordeel kan gebruiken. 

 

De introductie van het advies van het bestuur over moties werkte over het algemeen goed, maar 

de Secretaris heeft gemerkt dat het XLIIe bestuur soms moeite had met het precieze gebruik 

ervan. Het advies, zoals uitgelegd in het oorspronkelijke beleid, was bedoeld om ervoor te 

zorgen dat moties niet leiden tot onvoorziene negatieve resultaten voor de leden (zoals 

begrotingstekorten, planningsproblemen etc.). Het advies werd echter soms gebruikt om 

persoonlijke standpunten van bestuursleden over kwesties te uiten als er geen risico was op de 

hierboven beschreven zaken. Daarom adviseert de Secretaris toekomstige besturen om vaker 

'geen voorkeur' te adviseren, tenzij deze negatieve onvoorziene resultaten echt dreigen.  

 

4.1.6 Oud-besturen borrel 

De Secretaris heeft op advies van de ALV de uitnodiging twee maanden voor de borrel 

verstuurd. Dit heeft ongeveer 60 aanmeldingen opgeleverd. Hoewel er op de borrel minder 

mensen waren dan verwacht, was het toch een groot succes en een goede gelegenheid voor het 

XLIIe bestuur om oud-bestuursleden te bedanken voor hun bijdrage aan de vereniging. 

 

4.2 Commissaris Stairs Affairs 

"Volgende Stairs Affairs evenement hier?" - elk commissielid bij het zien van trappen 

 

4.2.1 De commissie 

De Secretaris is erg trots dat de commissie dit jaar haar eerste twee evenementen heeft 

gerealiseerd. Vooral de 'verkiezingsavond' was een groot succes. Het feit dat de commissie een 

samenwerking is met de BIL heeft geresulteerd in een aantal kleine moeilijkheden, waarvan de 



taal van de evenementen de grootste was. Vooral voor het tweede evenement heeft de Secretaris 

meerdere keren onderhandeld over de vraag of het evenement als voertaal Engels zou kunnen 

krijgen. Dit is niet gelukt, want helaas waren de gastsprekers niet comfortabel genoeg in het 

Engels. De Secretaris hoopt dat toekomstige evenementen toegankelijk zullen zijn voor alle 

SPIL-leden en heeft deze prioriteit meegedeeld aan de commissie en zijn tegenhanger bij de 

BIL. 

 

5. PENNINGMEESTER & COMMISSARIS SPIL WEEKEND  

 

5.1 Penningmeester  

"Er is geen tijd voor berekeningen" - Robin Buijs 

 

5.1.1 Realisatie 

Dit jaar heeft de Penningmeester haar aandacht gericht op het beteugelen van de daling in 

inkomsten die SPIL de afgelopen jaren heeft ervaren. Om dit te bereiken heeft de 

Penningmeester de jaarlijkse contributie verhoogd van €16,- naar €17,50, met een begeleidende 

uitlegbrief tijdens de beleids-ALV.  

 

Ten tweede heeft de Penningmeester in nauwe samenwerking met de Commissaris Onderwijs 

en Politiek onderzoek gedaan naar de daling in boeken inkomsten. Door het plotselinge 

faillissement van StudyStore verschoof de aandacht echter naar het verkrijgen van de 

commissie van blok 1 en 2 die nog niet was uitbetaald door StudyStore. SPIL heeft nog geen 

bericht ontvangen van StudyStore over het geld dat de vereniging nog tegoed heeft na het 

faillissement, ondanks meerdere pogingen om contact met hen op te nemen.   

 

Op dit moment zijn de inkomsten van IndexBooks aanzienlijk lager dan begroot. De 

Penningmeester denkt dat dit een gevolg is van het gebrek aan vertrouwen en de reputatieschade 

die de SPIL heeft opgelopen tijdens de samenwerking met StudyStore door hun slechte 

levering, maar ook door de boekenverkoop van CIROS die voor extra concurrentie op de markt 

zorgt.  

 

Tot slot is de bijdrage van het instituutsbestuur die de SPIL jaarlijks ontvangt gelijk gebleven 

voor het academisch jaar 2022-2023. Dit jaar was het een van de persoonlijke doelen van de 

Penningmeester om te kijken of de jaarlijkse bijdrage verhoogd kon worden, aangezien deze al 

meer dan 13 jaar hetzelfde is. Na veel gesprekken, het verzamelen van documenten en intensief 

contact met het instituutsbestuur kan de Penningmeester met trots aankondigen dat het instituut 

heeft ingestemd met een verhoging van de jaarlijkse instituutsbijdrage. Met ingang van het 

XLIIIe bestuur heeft het instituut ingestemd met een jaarlijkse bijdrage van €5.000,- wat leidt 

tot een totale jaarlijkse verhoging van €3.400,-. De Penningmeester hoopt dat haar harde werk 

al haar opvolgers zal helpen bij het waarborgen van een eerlijke en goed afgeronde begroting, 

met als uiteindelijke doel de kwaliteit van SPIL-activiteiten zo hoog mogelijk te houden.  

 

De Penningmeester is blij dat er geen begrotingstekort zal zijn en dat er geen eigen vermogen 

hoeft worden opgenomen. De Penningmeester denkt dat dit het geval is door een combinatie 

van de conservatieve uitgaven van haar medebestuursleden op aandringen van de 

Penningmeester zelf. Maar ook door de energie die is gestoken in het vinden van alternatieve 

inkomstenbronnen, zoals het gebruik van geld van de universiteit voor meer commissie-

activiteiten. Ze raadt haar opvolger echter niet aan om net zo behoedzaam te zijn met geld 

uitgeven. Helaas was voorzichtig uitgeven dit academisch jaar nodig vanwege de extreem 



onzekere geldsituatie. De Penningmeester heeft haar best gedaan om de inkomsten voor het 

XLIIIe bestuur, en eventuele volgende besturen, zo stabiel mogelijk te maken. 

 

5.1.2 Kas Commissie 

De laatste controle van het jaar vond plaats op 29 augustus. Tijdens deze controle heeft de 

huidige Penningmeester traditiegetrouw haar opvolger meegenomen om zich voor te bereiden 

op haar eigen controles. De Kascommissie zal de bevindingen van de laatste controle 

presenteren in een brief aan de ALV over het functioneren van de Penningmeester dit jaar.  

 

Terugkijkend op het hele jaar blijft de Penningmeester erg blij met haar relatie met deze 

belangrijke commissie. Ze zijn altijd bereid geweest om hulp of inzichten te geven en de 

Penningmeester raadt haar opvolger dan ook ten zeerste aan om een goede relatie te 

onderhouden met haar eigen Kascommissie, aangezien de commissie bestaat uit ervaren leden 

van de vereniging die waardevolle kennis hebben over hoe de vereniging financieel gezond 

blijft. 

 

5.1.3 Mollie en Club Collect 

Gedurende het jaar heeft de Penningmeester in samenwerking met de Commissaris Extern 

nauwkeurig gekeken naar de effectiviteit van de betalingssystemen die momenteel door de 

vereniging worden gebruikt. Op advies van de vorige Kas Commissie heeft de Penningmeester 

twee verschillende Mollie-rekeningen opgezet. Zoals vermeld in de tussentijdse ALV ontstond 

er echter een probleem met het gebruik van beide rekeningen op de SPIL website als gevolg 

van technische problemen.  

 

Daarom onderzochten de Penningmeester en Commissaris Extern alternatieve methoden voor 

het innen van betalingen. De Commissaris Externe organiseerde gesprekken met Club Collect 

over de mogelijkheid om hun systeem te gebruiken, die door beide bestuursleden werden 

bijgewoond. Daarna werd een contract getekend en momenteel wordt Club Collect getest door 

het te gebruiken voor het eerstejaarsweekend. Tot nu toe is de Penningmeester tevreden met de 

nieuwe methode  omdat er een duidelijke scheiding is tussen inkomsten uit merchandise, waar 

Mollie nog steeds voor wordt gebruikt, en andere inkomsten. Daarnaast is het gemakkelijk te 

integreren in de website, en biedt het de optie dat het ticket van tevoren betaald moet worden. 

De Penningmeester raadt haar opvolger dan ook aan om Club Collect te blijven gebruiken voor 

een duidelijker overzicht van de inkomsten van de SPIL.  

 

5.2 Commissaris SPIL-weekend 

"Ik heb geen integriteit, het kan me niet schelen." - Toekomstig Commissaris SPIL weekend, 

Gijs Verhoeff 

 

5.2.1 Het weekend 

SPIL Weekend vond dit jaar plaats van 28 tot 30 april. De inschrijving voor het weekend naar 

Antwerpen opende op 14 maart, wat bekend werd gemaakt via een Instagram post op 1 maart. 

De Penningmeester en de commissie zijn enorm trots op het grote enthousiasme dat werd 

getoond voor het weekend, want de inschrijvingen waren binnen 15 minuten na opening vol. 

Daarom beveelt de Penningmeester de volgende Commissaris SPIL Weekend aan het aantal 

leden dat mee kan op reis opnieuw te evalueren.  

 

Het weekend zelf was ook erg geslaagd. De Penningmeester en de commissie leden kijken trots 

terug op het eindresultaat van hun harde werk. De Commissaris wil haar commissieleden 

bedanken voor hun creativiteit en enthousiasme bij het organiseren van deze week, en had het 



zonder hen niet kunnen doen. De grootte van de commissie was uitstekend voor de hoeveelheid 

werk die gedaan moest worden en de Penningmeester raadt aan om de omvang van de 

commissie op 5 of 6 leden te houden.  

 

5.2.2 Vervoer 

Dit jaar werd de bestemming van het SPIL weekend bereikt per trein in plaats van per bus. De 

commissie en de Penningmeester kozen bewust voor een duurzamer alternatief in lijn met de 

aanbeveling van de Sustainability Taskforce. SPIL Weekend is een van de makkelijkste reizen 

waarbij grote stappen gezet kunnen worden naar milieuvriendelijker vervoer. De ervaring van 

de treinreis was prettig, met name omdat de treinen geen vertraging hadden en iedereen een 

zitplaats had. De Penningmeester raadt haar opvolger sterk aan om altijd de optie van reizen 

met de trein, of andere vormen van openbaar vervoer, in gedachten te houden. 

 

6. COMMISSARIS ONDERWIJS EN POLITIEK  

“De Duitse Ambassade lijkt op de Peli” - Fince van Kampen  

 

De Commissaris Onderwijs & Politiek is dankbaar voor dit leerzame jaar. Ze hoopt dat veel 

studenten hun eigen plek hebben gevonden binnen de SPIL en de vereniging beschouwen als 

een plek om je sociale en educatieve horizon te verbreden. Bovendien hoopt de Commissaris 

dat alle leden genoten hebben van de activiteiten die werden georganiseerd door de 

Onderwijscommissie, de Excursiecommissie en de Masters Activiteiten Commissie. Ook hoopt 

ze dat ze het hele jaar door als benaderbaar werd beschouwd, omdat ze zitting nam in 

verschillende universitaire organen. Terugkijkend op het jaar is de Commissaris blij met het 

feit dat vooral veel eerstejaars studenten bekend en actief zijn geworden binnen de SPIL. 

Bovendien is ze erg blij met alle moeite die de commissieleden hebben gestoken in het 

organiseren van de leuke activiteiten van dit jaar.  

 

6.1 Onderwijscommissie  

De Onderwijscommissie van dit jaar streefde ernaar om zo creatief mogelijk te zijn bij het 

organiseren van formele activiteiten. De commissie richtte zich op een verscheidenheid aan 

politieke thema's en probeerde leden te informeren over politieke kwesties die momenteel 

relevant zijn, zoals de oorlog in Oekraïne en de LGBTQ + gemeenschap. Deze focus op diverse 

nieuwsonderwerpen had een positieve invloed op de opkomst voor educatieve activiteiten. De 

opkomst was hoog en studenten namen actief deel aan discussies. Daarom adviseert de 

Commissaris haar opvolger om zich bij het organiseren van evenementen het komende jaar te 

richten op vergelijkbare relevante nieuwskwesties. Bovendien hebben de Commissaris en de 

commissie hun best gedaan om een balans te vinden tussen Leiden en Den Haag. Al met al 

hoopt de Commissaris dat de leden de educatieve activiteiten van dit jaar inzichtelijk vonden.  

 

Hiernaast werden dit academisch jaar ook de traditionele carrièreavond en bootlezing 

georganiseerd. Beide waren op hun eigen manier een succes. Op de carrièreavond gaven 

verschillende sprekers een lezing, voorbeelden zijn UNICEF en het Ministerie van 

Buitenlandse Zaken. Deze variatie aan gastsprekers maakte het evenement informatief voor 

zowel studenten International Relations and Organisation als voor studenten 

Politicologie/Internationale Politiek. De bootlezing in mei was ook leuk. Twee gastsprekers 

gaven een interessante lezing over de politieke aspecten van waterbeheer. En hoewel het de 

hele dag regende, hing er een gezellige sfeer tijdens de activiteit. Vanwege het aanhoudende 

succes van beide tradities adviseert de Commissaris haar opvolgers om deze activiteiten in de 

toekomst te blijven organiseren.  

 



6.2 Excursiecommissie  

De Excursiecommissie heeft dit jaar hard gewerkt om tal van leuke activiteiten te organiseren. 

Tijdens de excursies kwamen verschillende disciplines en thema's binnen de Politieke 

Wetenschap aan bod. Voorbeelden hiervan zijn veiligheid, justitie en communicatie. Daarnaast 

raakte de commissie goed bevriend. Dit motiveerde de commissieleden om elkaar vaker te 

ontmoeten en tal van excursies goed en snel te organiseren. De Commissaris vond de 

werkethiek van de commissie erg goed en hoopt dat er binnenkort nog veel meer 

vriendengroepen zullen worden gevormd via SPIL-commissies.  

 

Op het moment van schrijven werkt de Commissaris aan twee excursies die aan het begin van 

het academisch jaar zullen plaatsvinden. De ene excursie is een ambassadebezoek en de andere 

is een bezoek aan het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport. Deze excursies zijn 

bedoeld om eerstejaars studenten te verwelkomen en enthousiast te maken over de SPIL.  

 

6.3 Master studenten  

Begin dit jaar werkte de Commissaris samen met de oude Masters Activiteitencommissie, 

gevormd door haar voorganger. Deze commissie organiseerde in november hun laatste 

evenement, genaamd 'Carrière Simulatie’. Het evenement werd goed bezocht door 

verschillende studenten uit verschillende disciplines. Via dit evenement werd de SPIL op 

passende wijze gepromoot onder masterstudenten die in september met hun studie begonnen. 

In het tweede semester heeft de Commissaris een commissie kunnen vormen bestaande uit vijf 

masterstudenten. De meeste van deze studenten woonden het evenement 'Carrière Simulatie’ 

bij en raakten tijdens de activiteit geïnspireerd om deel te nemen aan een Commissie. Daarnaast 

heeft de oude Masters Activiteitencommissie geholpen bij het werven van nieuwe 

commissieleden, onder begeleiding van de studieadviseurs. De nieuwe Commissie organiseerde 

twee activiteiten. 

 

De eerste activiteit was een carrière gerelateerd evenement genaamd ‘Coffeechat with a 

diplomat.’ Masterstudenten werden uitgenodigd om onder het genot van een kopje koffie en 

wat lekkers een gesprek te komen voeren met Mascha Baak, een vergevorderde diplomaat en 

oud bestuurslid van de SPIL. Het evenement was succesvol. Een groot aantal studenten nam 

deel aan het evenement en tijdens de activiteit ontstonden er interessante discussies over 

diplomatie. De tweede activiteit heette 'Starters Panel: Hoe krijg je een voet tussen de deur’. De 

commissie nodigde starters uit uit verschillende vakgebieden, variërend van public affairs tot 

wetenschappelijk onderzoek. Het evenement werd goed gepromoot en de opkomst was hoog. 

Zowel de Carrière simulatie als het Starters Panel zijn gefinancierd door de Career Services. 

Daarom was het mogelijk om na afloop van de activiteiten een gratis borrel te organiseren. De 

Commissaris is van mening dat de gratis drankjes en snacks studenten hebben gestimuleerd om 

aan het evenement deel te nemen. Zij adviseert haar opvolger dan ook om ook volgend jaar op 

zoek te gaan naar andere mogelijke financieringsvormen. 

 

6.4 Boekenverkoop  

De Commissaris is blij dat de boekenleverancier dit jaar is veranderd van Studystore naar 

INDEX Books. INDEX Books is zeer gastvrij en coöperatief geweest voor zowel de 

Commissaris als studenten die literatuur kopen in hun boekhandel. Helaas heeft deze 

verandering in de boekenleverancier van de SPIL (nog) niet gezorgd voor een stijging van de 

omzet. De Commissaris is van mening dat deze daling van de boekenverkoop een aanhoudende 

trend is die door meerdere factoren wordt veroorzaakt. Voorbeelden zijn de concurrerende 

boekenverkoop door CIROS en een lichte reputatieschade door Studystore. De Commissaris is 



echter van mening dat de nieuwe boekenleverancier op de lange termijn een positief effect zal 

hebben op onze boekenverkoop. 

 

Momenteel ondervindt de SPIL een extra verlies aan inkomsten omdat Studystore de vereniging 

in het eerste semester niet heeft uitbetaald. De Commissaris en de Penningmeester hebben 

samen hard gewerkt om dit inkomensverlies op meerdere manieren te compenseren. Een manier 

was om een vergadering te hebben met alle commissarissen onderwijs en penningmeesters van 

onze gangverenigingen. Samen hebben we gebrainstormd over het oplossen van de problemen 

die ontstonden door het faillissement van Studystore. En hoewel elke vereniging verschillende 

ervaringen had met betrekking tot Studystore en hun boekverkoop, was de bijeenkomst zeer 

productief. De bijeenkomst heeft ertoe geleid dat Itiwana en de SPIL begin mei een brief hebben 

geschreven aan het faculteitsbestuur met het verzoek om financiële steun. Bovendien hebben 

de Commissaris en de Penningmeester veelvuldig contact gehad met de FSW-Assessor. Helaas 

resulteerde dit niet in een directe financiële compensatie. Daarom hebben de Commissaris en 

Penningmeester van de Assessor het advies gekregen om contact op te nemen met de 

Opleidingsdirecteur van het Instituut en opnieuw om financiële steun te vragen.  

 

De Commissaris hoopt dat de problemen die door de samenwerking met Studystore zijn 

veroorzaakt, snel zullen worden opgelost. Bovendien wenst ze veel succes en goed teamwork 

met INDEX Books in de toekomst.  

 

6.5 Opleidingscommissie  

De Commissaris heeft ingespannen om de belangen van studenten zo goed mogelijk te 

behartigen in de Opleidingscommissie. Net als haar voorganger vindt ze het zeer productief dat 

de Commissaris Onderwijs & Politiek van de SPIL een plek heeft in het OLC. Dit komt doordat 

de Commissaris veelvuldig contact onderhoudt met verschillende studenten Politieke 

Wetenschappen uit verschillende jaren en specialisaties.  

 

Dit jaar organiseerden de Commissaris en alle andere studentleden van de Opleidingscommissie 

de 'OLC Coffee Hour Sessions'. Dit was een gelegenheid voor studenten om met de OLC-

studentleden een praatje te maken over de bacheloropleiding. Een paar werden georganiseerd 

in het SPIL-hok in Leiden. Over het algemeen was de opkomst laag. De Commissaris is van 

mening dat dit te wijten is aan het gebrek aan zichtbaarheid van de OLC. Daarom adviseert ze 

haar opvolger om meer aandacht te besteden aan de zichtbaarheid van de Opleidingscommissie, 

omdat dit studenten zal stimuleren om meer feedback te geven over de bacheloropleiding.  

 

Bovendien bezocht een externe Visitatiecommissie het Instituut om de volledige bachelor- en 

masteropleiding te evalueren. Beide programma's voldeden aan alle criteria. De Commissie 

stelde echter dat de grootste uitdaging voor het instituut van Politieke Wetenschap is dat de 

opleidingen zowel in Leiden als in Den Haag worden gegeven. Daarom hoopt de Commissaris 

dat de SPIL een belangrijke rol zal spelen bij het dichten van de kloof tussen de twee steden om 

een productieve studieomgeving te creëren.  

 

6.6 FLO  

Dit jaar heeft de Commissaris meegewerkt aan de start van de nieuwe pilot van de ‘Facultaire 

Loopbaan Oriëntatie Dagen.’ Al met al denkt ze dat de FLO-dagen een succes waren. Toch 

vond ze één belangrijk verbeterpunt om volgend jaar te overwegen. Een belangrijk aspect dat 

ontbrak bij de organisatie van de FLO-dagen was een consistente communicatie tussen alle 

betrokken partijen. De Commissaris vond de communicatie aan alle kanten moeilijk en traag, 

omdat zij niet rechtstreeks zitting nam in de FLO-commissie, de vertegenwoordiger van de 



SPIL had dit wel. Dit zorgde voor een zekere barrière tussen de commissie en de Commissaris. 

Zo hoopt ze dat haar opvolger zowel de SPIL-afgevaardigde als de belangrijkste contactpersoon 

met betrekking tot FLO extra in de gaten houdt om de zaken zo soepel en efficiënt mogelijk te 

laten verlopen.  

 

Momenteel proberen de Commissaris en haar opvolger een nieuwe SPIL-vertegenwoordiger te 

vinden om volgend jaar zitting te nemen in de FLO-commissie. Tot nu toe verloopt de werving 

moeizaam. De Commissaris is van mening dat dit komt door de zomervakantie. Op dit moment 

zijn veel SPIL'ers niet zo actief en zijn ze ook moeilijker te bereiken. Daarom denkt ze dat zodra 

het academiejaar op het punt staat te beginnen, de rekrutering veel sneller zal gaan. 

 

6.7 Studenten Klankbordgroep  

Het SKG is dit collegejaar meerdere keren bijeengekomen om verschillende faculteit brede 

vraagstukken te bespreken. De Commissaris heeft haar best gedaan om de belangen van de 

SPIL zo goed mogelijk te vertegenwoordigen wanneer zij bij een vergadering aanwezig was. 

Zo vertelde ze over de Sustainability Taskforce bij een vergadering over hoe je de 

verduurzaming binnen FSW kunt vergroten. Helaas heeft de Commissaris dit jaar slechts één 

SKG-vergadering bijgewoond vanwege haar drukke planning. Ze hoopt dat haar opvolger vaker 

aanwezig zal zijn om de belangen van de SPIL beter te behartigen. De Commissaris vindt het 

fijn dat de Commissaris Onderwijs & Politiek van de SPIL wordt uitgenodigd om te komen 

spreken op de SKG-vergaderingen. Het is goed om op de hoogte te zijn van wat er speelt binnen 

de faculteit Sociale Wetenschappen. Bovendien is het een mooie gelegenheid om de belangen 

van de SPIL faculteit breed te behartigen en te bespreken.  

 

7. COMMISSARIS BUITENLANDSE BETREKKINGEN 

“Ideally, travel broadens your perspective personally, culturally and politically. Suddenly, the 

palette we paint the story of our lives has more colours”. - Rick Steves 

 

De Commissaris Buitenlandse Betrekkingen kijkt met voldoening en trots terug op dit jaar, 

omdat alle drie de reizen en het congres zonder grote complicaties zijn verlopen en de 

deelnemers er ongelooflijke herinneringen aan hebben overgehouden. Verder is de 

Commissaris tevreden over het werk van al haar commissies, die hard hebben gewerkt om deze 

belangrijke onderdelen van de vereniging te organiseren. 

 

7.1 Brusselreis 

Wat de organisatie van de reis naar Brussel betreft begon het jaar met een nauwe samenwerking 

tussen de Commissaris van het XLIe en het XLIIe bestuur, aangezien de commissie opstartte 

tijdens de overgangsperiode. Tijdens de overgangsperiode woonde de Commissaris de 

vergaderingen van de commissie bij om op de hoogte te blijven van de vooruitgang die in de 

zomermaanden was geboekt. De Commissaris is er trots op te kunnen zeggen dat toen de 

officiële bestuurswissel tussen het XLIe en het XLIIe plaatsvond, de commissie al veel had 

afgerond wat betreft de organisatie van de reis naar Brussel. In september zijn de accommodatie 

en het vervoermiddel gekozen en is het merendeel van de bijeenkomsten en culturele 

activiteiten vastgelegd. 

 

De Brusselreis vond plaats op 14 en 15 november, omdat dit de beste datum was tussen 

deadlines, examens en andere SPIL-evenementen. De deelnemersbijdrage was vastgesteld op 

60 euro, gezien de  recente inflatie en de stijgende gasprijzen.  De reis zelf bleek een succes 

met de verscheidenheid aan interessante politieke, culturele en sociale evenementen. De 

delegatie bezocht de NAVO, de Europese Commissie, de European External Action Service en 



het Tsjechische roulerende voorzitterschap van de Raad. Daarnaast was er een rondleiding door 

het Huis van de Europese Geschiedenis en een diner in Wolf Food Court. Tot slot werd de 

avond afgesloten met een drankje in de beroemde Belgische bar "Delirium". 

 

De nieuwe commissie is in juni gevormd en is in de zomer begonnen met het organiseren van 

de reis. Momenteel is de commissie druk bezig met het benaderen van partners en het 

organiseren van de laatste details van de accommodatie en het vervoer. 

 

7.2 Korte Reis: Lissabon 

Dit jaar vond de korte reis plaats van 29 januari tot en met 3 februari en was de bestemming  

Lissabon. De Korte Reis Commissie heeft tijdens het eerste semester met veel compassie en 

toewijding gewerkt om de reis te organiseren. 

 

De reis begon met een bezoek aan het Museum voor Oude Kunst, gevolgd door een stadstour 

door Lissabon. De volgende dag reisde de groep naar Sintra om te zien waar de koninklijke 

familie vroeger gevestigd was, waar een bezoek werd georganiseerd aan het Nationaal Paleis 

van Sintra en het Paleis van Monserrate. Later voerde de groep interessante gesprekken met tal 

van politieke instellingen, waaronder IOM Portugal, het UNHCR, de Nederlandse ambassade, 

het Portugese parlement, de vertegenwoordiger van de Europese Commissie in Portugal en de 

Gemeenschap van Portugeestalige landen. Verder bezochten we de NOVA Universiteit van 

Lissabon en luisterden naar twee lezingen van professor Anabela Brizido en Alexandra 

Magnolia Dias. Ook werd er een paneldiscussie georganiseerd met IPRI-NOVA, het 

onderzoeksinstituut voor internationale betrekkingen aan de NOVA Universiteit van Lissabon. 

Daarnaast bezochten de deelnemers Museum Aljube Resistência e Liberdade en maakten ze 

een park schoon (als duurzame activiteit). Tot slot bestond het programma uit sociale elementen 

zoals een ijsbrekeractiviteit, karaokeavond en afsluitend diner. 

 

De deelnamekosten waren vastgesteld op 250 euro en er werd 997 euro extra toegekend om de 

reis te financieren als onderdeel van de LUF-subsidie van Cassa. Met de deelnamekosten, de 

SPIL-bijdrage en de subsidie waren alle activiteiten, het openbaar vervoer, de accommodatie 

en het afsluitende diner gedekt. Na de reis werd het overschot  terugbetaald aan de deelnemers.  

 

De grootste uitdaging bleek wederom het openbaar vervoer te zijn, net als tijdens de reis naar 

Brussel. Soms waren er problemen met het kopen van de kaartjes en met het tijdschema. De 

Commissaris adviseert haar opvolger dan ook om meer tijd te besteden aan het plannen van de 

logistiek met het openbaar vervoer. 

 

7.3 Lange reis: Jordanië 

De lange reis naar Jordanië vond plaats tussen 29 juni en 14 juli. De Lange Reis Commissie 

heeft een verbazingwekkende dynamiek laten zien als het gaat om binding en samenwerking, 

dus de Commissaris wil hen speciaal bedanken en benadrukken hoe trots ze is op hen. 

 

De deelnamekosten werden verhoogd van de oorspronkelijke 750 euro naar 770 euro, omdat er 

wat complicaties optraden bij het afronden van de details van de reis. Samen met de SPIL-

bijdrage, de deelnamekosten en 2625 euro van het LUF omvatte de reis niet alleen het verblijf 

in de hoofdstad, maar ook meerdere dagtochten. De groep bezocht Petra, één van de zeven 

wereldwonderen, bracht een nacht door in de prachtige woestijn van Wadi Rum en ontdekte de 

oude ruïnes van Jerash en Ajloun Castle. 

 



Het programma van de reis omvatte veel interessante politieke en academische activiteiten. Er 

waren ontmoetingen met hooggeplaatste ambtenaren zoals vier ministers (politieke en 

parlementaire zaken, milieu, jeugd en islamitische zaken), leden van het jeugdparlement en 

vertegenwoordigers van het Koninklijke Hasjemitische Hof, en bezocht internationale 

organisaties en NGO's zoals UNRCO, UNHCR, ACOR en het American Research Center. 

Daarnaast gingen we in gesprek met de Universiteit van Jordanië, het Business Development 

Center, de Nederlandse ambassade en het Arab Institute of Security Studies. Voor culturele en 

sociale elementen was er een stadstour in Amman werd naast de bovengenoemde dagtochten 

een jeeptour in Wadi Rum, een borrel met BIL, een kroegentocht, een foodtour (optioneel) en 

een karaokeavond georganiseerd. 

 

Lering trekkend uit de ervaringen van de korte reis en de reis naar Brussel, besloot de 

Commissaris om een privébus en een gids te huren voor de gehele duur van de lange reis. Dit 

maakte de hitte en het drukke programma draaglijker voor de deelnemers en zorgde voor meer 

vrije tijd. De Commissaris zou haar opvolger zeker hetzelfde aanraden, want ze kreeg veel 

positieve feedback. 

 

7.3.1 Duurzaamheids activiteit  

Overeenkomstig met de belofte om op elke reis een duurzame activiteit te organiseren, 

organiseerde de Commissaris zowel in Portugal als in Jordanië een schoonmaakactie van een 

park. Deze zijn succesvol gebleken, maar soms werd de duurzame impact van de activiteit zelf 

enigszins tenietgedaan door het vervoer ernaartoe. De Commissaris zou haar opvolger dan ook 

aanraden om een soortgelijke activiteit te organiseren in samenwerking met een lokale NGO 

die zich richt op duurzaamheid, aangezien deze organisatie kan helpen om de activiteit af te 

stemmen op de behoeften van de lokale gemeenschap.   

 

7.3.2 Motivatiebrieven  

In lijn met de veranderingen in het Huishoudelijk Reglement zijn de motivatiebrieven 

beoordeeld door twee oud bestuursleden en een medewerker van de Universiteit Leiden, in 

plaats van door de huidige Commissaris Buitenlandse Betrekkingen. De nieuwe methode bleek 

efficiënter en is volgens het XLIIe bestuur eerlijker ten opzichte van de deelnemers, en het 

voorkwam nog steeds vriendjespolitiek in de beoordeling. In het bijzonder konden sollicitanten 

hun persoonlijke motivatie benadrukken zonder dat deze uit de brieven werd weggestreept. De 

Commissaris is dan ook blij dat zij deze verandering heeft doorgevoerd en verwacht dat dit de 

komende jaren deze voordelen zal blijven opleveren. 

 

7.4 Congres: "Migration in the equation"  

Op 3 mei 2023 vond het SPIL-Congres plaats in het Huis van Europa in Den Haag. Over het 

geheel genomen was het congres een succes met in totaal 35 deelnemers van verschillende 

studies, waaronder antropologie en psychologie. De opkomst bleek echter lager dan de 

inschrijvingen, waarom de Commissaris haar opvolger adviseert zich de komende jaren ook 

meer te richten op promotie. Meer specifiek zou het openstellen van het congres voor niet alleen 

studenten van de Universiteit Leiden, maar ook andere studenten in Nederland de opkomst ten 

goede kunnen komen.  

 

Allereerst werd het congres geopend met een welkomstwoord door de voorzitter van de 

Congrescommissie en twee vluchteling-studenten van Leiden Inclusion. Daarna vonden vier 

lezingen plaats door Brian Shaev, Tingting Hui, Vanessa Newby en Katharina Natter. Tot slot 

vond er een paneldiscussie plaats over de mensenrechten en de behandeling van vluchtelingen. 

Aanwezig waren Gaith About Fakher (student van Leiden Inclusion), Mete Sanli 



(mensenrechtenadvocaat), Anastasiia Kadatska (vertegenwoordiger van NGO) en Talha Gunay 

(publiek rechtswetenschapper). Tijdens het congres werd er ook veel genetwerkt, want in de 

pauzes deelden de deelnemers hun meningen en ervaringen en gingen ze in debat met de 

deskundigen. 

 

Concluderend heeft de Commissaris dit jaar besloten om het bij het organiseren van een congres 

te houden in plaats van er een congres in het buitenland bij te wonen, aangezien de meeste 

congressen dit jaar nog online werden georganiseerd. De Commissaris raadt haar opvolger 

echter aan om alle opties voor de komende jaren te onderzoeken. Andere opties zijn misschien 

interessanter voor SPIL-leden, aangezien SPIL al betrokken is bij het interfacultaire en PIP-

congres. 

 

8. COMMISSARIS INTERN EN COMMISSARIS FEEST 

 

8.1 Commissaris Intern 

“Ik vouw papier, kom niet zeggen dat jij meer vouwt” - Boef 

 

8.1.1 DEBAT 

Het is de DEBAT-Commissie dit jaar gelukt om vier papieren edities uit te brengen. Deze zijn 

gedrukt bij hetzelfde bedrijf als vorig jaar, die onder een andere naam door zijn gegaan. Ook 

ziet de Commissaris het verzendingsprobleem als opgelost. Er is een hoop moeite gestoken in 

het oplossen van de kwestie en hij is heel blij met hoe de DEBAT-inschrijflijst tot nu toe werkt. 

Er worden 500 tijdschriften per keer gedrukt. Daarnaast zijn er op dit moment 74 aanmeldingen 

voor het krijgen van een DEBAT thuis en 62 reünisten die deze automatisch ontvangen.  De 

Commissaris heeft zijn opvolgster geadviseerd om volgend jaar weer opnieuw de lijst te laten 

beginnen. 

 

De Commissaris is ten eerste zeer lovend en trots op wat de commissie heeft weten te bereiken 

dit jaar. Leden van de commissie waren in grote getalen aanwezig bij de meetings die werden 

georganiseerd, pagina’s werden gretig aangenomen door de schrijvers en de deadlines werden 

hoofdzakelijk gehaald. DEBAT vergt veel discipline, zowel individueel als van het team. De 

Commissaris is erg tevreden met het gedane werk en ziet de vier uitgebrachte edities als een 

lust voor het oog, op zowel inhoudelijk als artistiek gebied. 

 

Voor volgend jaar zou de Commissaris de inschrijflijst voor verzending weer van harte 

aanbevelen. Het is in zijn ogen de meest realistische en milieuvriendelijke manier. Op deze 

manier kunnen geïnteresseerden die ver weg wonen toch meegenieten van de artikelen en 

kunnen leden die dichtbij wonen de DEBAT ophalen in de common room, wat verzending 

scheelt. Ook is de Commissaris uitstekend op de hoogte van het aantal leden dat eventueel een 

DEBAT wil ontvangen. Voor leden die wensen geen magazine te ontvangen, wordt er ook geen 

geprint. Uiteraard is er -naar traditie- voor elke editie ook eentje gebracht naar de Nationale 

Bibliotheek, waar elke DEBAT ooit is opgeslagen. 

 

Als laatste is dit jaar geprobeerd om de DEBAT-commissie meer bij de SPIL zelf te betrekken. 

Uit het verleden blijkt dat de grootste commissie - bestaande uit zo’n 30 leden - moeite heeft 

om aan te haken bij de rest van de SPIL en dit jaar zijn dan ook pogingen ondernomen om dit 

te doorbreken. Zo werd de kroegentocht van DEBAT samengevoegd met die van de 

Introductiecommissie, is er een schrijfcursus gegeven door een journaliste, en werden 

DEBAT’s gepresenteerd tijdens borrels (zie 8.2.2). Dit had helaas niet veel effect, omdat er 

maar weinig commissieleden daadwerkelijk kwamen opdagen. De Commissaris hoopt op 



verandering volgend jaar en denkt toch dat nauwe samenwerking met andere commissies 

uiteindelijk de sleutel tot succes is. 

 

8.1.2 DEBAT Online 

DEBAT Online-schrijvers hebben dit jaar hun uiterste best gedaan om wekelijks minimaal één 

artikel per week te publiceren op de website. Dit is - met hulp van enkele gastschrijvers - gelukt. 

De Commissaris prijst de inzet van de DEBAT Online-leden hiervoor en is blij met de kwaliteit 

van de artikelen, die voornamelijk ingaan op de actualiteit.  

 

Het vertalen van artikelen blijft echter een moeizaam punt. Internationale studenten kunnen 

natuurlijk geen geschreven stukken vertalen en het aantal Nederlandse studenten dat in DEBAT 

zat, was te laag om de last te dragen van één artikel per week. Het principe van eigen artikelen 

vertalen helpt wel, maar de Commissaris denkt dat hier een uitdaging ligt voor volgend jaar en 

is vol vertrouwen dat de aankomend Commissaris Intern hier haar best voor zal doen. 

 

8.1.3 Jaarboek 

Het proces van het creëren van een jaarboek is ontzettend goed gegaan. Dit komt volgens de 

Commissaris door het maken van goede afspraken betreffende taken, en het op tijd halen van 

deadlines. Er was een duidelijk onderscheid wie welke taak op zich nam, wat de structuur van 

de Commissie ten goede kwam. Ook verliep de communicatie met het bedrijf in Vught, waar 

de jaarboeken worden gedrukt, vlekkeloos. 

 

Hiernaast is er gekozen om een nieuwe rubriek te introduceren: “SPIL-Housing”. Hierin wordt 

het verhaal verteld van SPIL’ers die met elkaar wonen, en worden ervaringen hierover gedeeld. 

De Commissaris hoopt in de toekomst dat deze column zich mag uitbreiden.  

 

De Commissaris weet zeker dat dit jaarboek bij elk lid een eyecatcher zal zijn op de 

boekenplank en is ongelofelijk trots op het werk dat zijn Commissie heeft verzet om dit 

mogelijk te maken. Ook kijken hij en zijn Commissie uit naar de reacties die straks zullen 

volgen. 

 

8.2 Commissaris Feest 

“Ik heb slaaptekort want ik slaap te kort” - Boef 

 

8.2.1 Feesten 

Dit jaar vonden er namens de vereniging zelf drie feesten plaats: het Halloweenfeest, het 

Disney-feest en het Tropische feest. Het Halloweenfeest vond in het begin van het jaar in Leiden 

plaats. Hier kwamen veel leden en niet-leden op af. Het was een mooie gelegenheid voor zowel 

SPIL’ers als niet-SPIL’ers om zowel elkaar als de sociale kant van de vereniging te leren 

kennen. Na een afgelast feest in januari (vanwege te weinig aanmeldingen), vond het Disney-

feest in Den Haag plaats op 19 april 2023. De opkomst was lager dan op voorhand verwacht. 

De Commissaris denkt dat het treindrama dat zich in Voorschoten afspeelde, hier een grote rol 

in heeft gespeeld. Toch ziet hij mogelijkheden om de opkomst bij internationale studenten die 

wonen in Den Haag te stimuleren. Dit kan bijvoorbeeld door samenwerkingen aan te gaan met 

studie/studentenverenigingen die gevestigd zijn in Den Haag zelf. Dit is dit jaar meermaals 

geprobeerd, maar dit leidde niet tot een positieve respons. Het derde feest was weer in Leiden 

zelf en werd gehouden om de afsluiting van het academisch jaar te vieren. De opkomst was 

wederom nét iets lager dan verwacht, maar de Commissaris kijkt terug op leuke feesten met 

herinneringen die niet snel vergeten zullen worden. 

 



8.2.2 Borrels 

Dit jaar is het de Feestcommissie gelukt om met twee nieuwe stamkroegen in zee te gaan: de 

Pakschuit betreffende Den Haag en ‘t Praethuys in Leiden. Over de Pakschuit is de 

Commissaris erg tevreden. De bardame “Corrie” is een begrip geworden bij insiders, net als de 

themaborrels “SPINGO” en de “Secret-Santa-borrel”. SPIL’ers kunnen korting krijgen voor 

drankjes en ook qua communicatie is de Commissaris positief. Hij ziet een mogelijkheid om 

hier langere tijd te verblijven als vereniging en heeft zijn opvolgster aangeraden om warme 

banden te houden met de eigenaresse, sinds hij het idee heeft dat “de Pakschuit de SPIL even 

graag ziet als de SPIL de Pakschuit.” 

 

In Leiden is ‘t Praethuys een iets minder geschikte optie om op langere termijn te behouden. 

De communicatie verliep ietwat stroever en de kroeg is niet echt geschikt voor een borrel die 

gepaard gaat met een sociale activiteit, zoals een quiz of een presentatie (zie 8.2.3), vanwege 

de luide muziek die vaak opstaat. Een optie voor volgend jaar zou L’esperance kunnen zijn. 

Deze kroeg aan het Rapenburg heeft SPIL zelf benaderd voor een borrel, en is sindsdien 

intensief in contact geweest met de Commissaris om eventuele borrels op deze plek te houden. 

De eigenaars zijn aardig, er komen meer studie- en studentenverenigingen en ze bieden mooie 

kortingen aan. Deze kroeg is dan ook aan de Commissaris zijn opvolgster aangeraden. 

 

8.2.3 Sociale activiteiten 

Dit jaar is het doel om minstens één sociale activiteit per maand te houden behaald. Op 

uitzonderingen als bijvoorbeeld de GSA en de trip naar de Efteling na, vonden deze sociale 

activiteiten bijna allemaal plaats tijdens borrels. Dit is een goede manier om elkaar beter te leren 

kennen, en geeft borrels zelf een unieke invalshoek. De creativiteit van de Commissie wordt 

hiermee ook op de proef gesteld. De Commissaris is dan ook zeer tevreden met de uitkomst 

hiervan. Hiernaast werden presentaties van DEBAT’s en de onthulling van het thema van het 

jaarboek óók gehouden tijdens een borrel. De Commissaris adviseert om hier zeker mee door 

te gaan. Het geeft niet alleen een hogere opkomst op een borrel zelf, maar zorgt er ook voor dat 

schrijvers van DEBAT en leden van het jaarboek zich gewaardeerd voelen, wat leuk was om te 

zien, 

 

8.2.4 GSA 

Voor het eerst in jaren besloot de Commissaris om de Grote Sociale Activiteit weer plaats te 

laten vinden. De bedoeling hiervan was een dag waarbij er gedurende de hele dag leuke 

activiteiten plaatsvonden. Het werd een mooie dag met sport en spel, gevolgd door een feest 's 

avonds. Ondanks dat het aanwezige lid én Commissieleden het ontzettend naar hun zin hebben 

gehad, adviseert de Commissaris om óf de GSA eerder in het jaar plaats te laten vinden, zodat 

de opkomst waarschijnlijk hoger is, óf de GSA te schrappen.  

 

8.2.5 Gala 

Het jaarlijkse SPIL-gala werd georganiseerd bij Koetshuis de Burcht, Leiden. Ook dit jaar was 

dit weer een groot feest. SPIL-leden werden voorzien van chique champagne, onbeperkt gratis 

drank, frietjes en andere snacks en bovenal veel gezelligheid met elkaar. De Commissaris kan 

niet anders dan tevreden zijn met de organisatie en het werk dat de commissie heeft verzet. De 

DJ was top, de locatie was fantastisch en het deed de Commissaris goed om te zien dat sommige 

oud-bestuursleden zo de finale van "So You Think You Can Dance" zouden kunnen halen. Het 

was een avond om niet te vergeten en de Commissaris wil dan ook graag de Feestcommissie 

bedanken voor dit mooie jaar. 

 

9. COMMISSARIS EXTERN EN COMMISSARIS INTRODUCTIE 



 

9.1 Commissaris Extern 

"Ik heb niet eens geld om een borrelglas te kopen, laat staan om het te vullen" - Marvin 

Lammers 

 

9.1.1 Partnerschappen 

Vorig jaar heeft de Commissaris Extern de partnerschappen met Pizzabakkers en Can't Dutch 

This opgevolgd. Vorig jaar kreeg Can't Dutch This de meeste aanmeldingen van SPIL-leden. 

Deze partnerschappen blijven succesvol voor de SPIL en daarom zullen de contracten voor het 

komende jaar worden verlengd. Verder zijn er nieuwe deals gesloten met Toastable en 

Magnet.me. De Commissaris heeft ook een stageplek bij Delta Capita op Instagram gepromoot 

als acquisitie deal. Toch heeft de Commissaris gemerkt dat bedrijven terughoudend zijn om te 

betalen voor promotie of om andere acquisitiemogelijkheden voor de SPIL te creëren. Daarom 

adviseert de Commissaris haar opvolger om zich extra te richten op dit aspect van de functie 

van Commissaris Extern in het bestuur. De Commissaris heeft al stappen ondernomen om haar 

opvolger te ondersteunen in succesvolle acquisitie deals te kunnen sluiten.  

 

9.1.2 Merchandise 

Door de vertraagde levering van de SPIL-sokken, die door de voorganger van de Commissaris 

werden geproduceerd, kon de Commissaris tijdens het vorige academische jaar slechts één 

artikel uitbrengen. Van de SPIL sokken zijn er nu 14 verkocht. Het artikel dat door de huidige 

commissaris wordt geproduceerd is het SPIL shotglas. Er zijn er al 37 stuks van verkocht en de 

Commissaris adviseert haar opvolger om dit merchandise item te blijven promoten door de 

borrelglaasjes te verkopen of extra promotie te maken voor een (SPIL-) feest. De Commissaris 

kijkt of ze haar tweede merchandise item in september kan uitbrengen. Verder raadt de 

Commissaris haar opvolger aan om Merchandise Markets te blijven organiseren. De 

Merchandise Markets zijn twee keer georganiseerd door de Acquisitiecommissie, één keer in 

Leiden en één keer in Den Haag. Tijdens deze evenementen heeft de commissie voor ongeveer 

70 euro, per locatie, aan merchandise weten te verkopen. De Merchandise Markets helpen om 

de SPIL-merchandise voorraad te promoten en mensen bewust te maken van alle geweldige 

merchandise dat SPIL heeft. Daarnaast bevorderen de markten ook de zichtbaarheid van de 

SPIL hokken. 

 

Vorig jaar werden de kleine SPIL-strikken opnieuw besteld via Budget Tie. Ondanks dat we 

korting kregen omdat we al klant waren, zijn de kosten van de SPIL-strikjes hoger dan de prijs 

waarvoor ze eerder werden verkocht. Omdat er geen nieuwe stropdassen nodig waren, blijft 

deze prijs hetzelfde. De prijs voor de kleine strikjes kan niet verlaagd worden, omdat ze 

verkocht worden voor de prijs waarvoor ze ingekocht zijn. 

 

9.1.3 Commissie 

De Acquisitiecommissie heeft veel energie gestoken in het creëren van merchandise van goede 

kwaliteit en het benaderen van bedrijven voor nieuwe deals met de SPIL. Daarnaast heeft de 

Acquisitiecommissie meer mogelijkheden gecreëerd om fysieke evenementen te organiseren, 

zodat er niet alleen open borrels zijn voor de nieuwe merchandise-artikelen, maar ook door het 

organiseren van de Merchandise Markets.  

 

9.2 Promotie 

 

9.2.1 Sociale media 



Dit jaar heeft de Commissaris zich vooral gericht op promotie via Instagram. Daarbij heeft ze 

meerdere dingen opgemerkt. Ten eerste zorgt het opnemen van foto's in posts ervoor dat de post 

meer aandacht krijgt in de vorm van likes en reacties. Ten tweede helpt het plaatsen van 

interactieve verhalen ook om leden meer betrokken te maken bij de SPIL Instagram. Verder 

heeft de Commissaris zich ingespannen om relevante carrièremogelijkheden van de universiteit 

te posten om studenten te helpen in hun (aankomende) professionele leven. In lijn hiermee heeft 

de Commissaris ook relevante SPIL-activiteiten op de LinkedIn-pagina geplaatst om studenten 

te bereiken die misschien niet zo actief zijn op Instagram of meer geïnteresseerd zijn in de 

professionele activiteiten die de SPIL aanbiedt. Naast deze platforms heeft de Commissaris ook 

een Tik Tok-account aangemaakt. Dit is het platform waarop alle aftermovies en andere 

videocontent zijn geplaatst en deze video's zijn ook opnieuw geplaatst op de Instagram-rollen.  

 

9.2.2 Posters en foto's 

De Commissaris heeft voornamelijk gebruikgemaakt van de schermen in de 

universiteitsgebouwen om SPIL-activiteiten te promoten die openstaan voor alle studenten. De 

reden hiervoor is dat het contact met de drukkerij het hele jaar door moeilijk bleef en de prijzen 

voor het drukken van posters aanzienlijk hoger zijn geworden. De promotie van evenementen 

door gebruik te maken van de schermen was succesvol, omdat de activiteiten werden gepromoot 

onder alle studenten en soms werd de promotie zelfs getoond op de schermen van de 

koffieautomaten. Er werd een QR-code toegevoegd aan de promotie zodat mensen gemakkelijk 

belangrijke informatie konden opzoeken of zich konden aanmelden voor het evenement. De 

Commissaris adviseert haar opvolger aan door te gaan met het promoten van SPIL-

evenementen die toegankelijk zijn voor alle studenten via dit kanaal.  

 

In sommige gevallen zijn dit jaar posters gebruikt voor de promotie. De Commissaris raadt haar 

opvolger aan om algemene posters te maken, zoals die voor de boekenverkoop, om in de 

gemeenschappelijke ruimte op te hangen. Verder raadt ze haar opvolger ook aan om posters te 

maken voor bepaalde evenementen, omdat het een leuke herinnering is voor in de 

gemeenschappelijke ruimte. 

 

9.2.3 Commissie 

Ondanks het feit dat de promotiecommissie een relatief kleine commissie is, bestaande uit vier 

leden, heeft ze uitstekend werk geleverd op het gebied van promotie, creativiteit en het creëren 

van een samenhangende Instagram-feed en een algemeen SPIL-thema. De Commissaris hoopt 

dat de volgende promotiecommissie het goede werk zal voortzetten.  

 

9.3 ICT 

 

9.3.1 Website 

De Commissaris heeft de inhoud van de SPIL-website op verschillende punten bijgewerkt. De 

dresscode pagina is aangepast om meer inclusief te zijn  en de beschrijving van de SPIL strikken 

en dassen zijn nu niet aan geslacht gerelateerd. Dit is gedaan in lijn met het beleid van het XLIIe 

bestuur. Verder is de lay-out van de Committee Cup pagina aangepast zodat er 

voortgangsbalken worden getoond in plaats van getallen. Verder is de Committee Cup 

verplaatst van de homepage naar de committee page, vanwege de grootte en de relevantie voor 

die pagina. Een andere toevoeging aan de homepage is de video over de SPIL, gemaakt door 

een voormalig bestuur en de universiteit. Deze video staat nu onderaan de homepage, zodat hij 

gemakkelijk gevonden kan worden door (aankomende) leden. De foto's in de kop van de 

homepage zijn ook gedeeltelijk bijgewerkt en tonen nu ook foto's van het afgelopen jaar. Naast 

deze wijzigingen heeft de Commissaris ook een aantal aspecten van de reisdagboek pagina 



aangepast om de informatie over de reizen beter toegankelijk te maken. De merchandise-pagina 

is ook bijgewerkt om een meer samenhangend thema te creëren en de pagina er professioneler 

uit te laten zien.Tot slot zijn de foto's nu gecategoriseerd op maand van het jaar, maar vanwege 

de beperkte opslagruimte op de website adviseert de Commissaris haar opvolger om te kijken 

naar andere opties voor het tonen van de foto's op de website. Daarnaast raadt de Commissaris 

aan om de website regelmatig bij te werken en stage mogelijkheden te zoeken om de website 

uit te breiden.  

 

9.4 Commissaris Introductie 

"Ik ben een boomer. Ik ben een 4e jaars student, niemand kent me, niemand" - Margot 

Ammerlaan,  

 

9.4.1 Activiteiten 

De Commissaris heeft het afgelopen jaar gemerkt dat de opkomst bij activiteiten georganiseerd 

door de introductiecommissie wisselend was. Evenementen als de bordspellenavond en de 

Crazy 42 in Leiden kregen nauwelijks deelnemers, terwijl de kroegentocht in Den Haag erg 

populair was. De Commissaris raadt haar opvolger aan om misschien een manier te vinden om 

eerstejaars te vragen aan welke activiteiten ze mee willen doen, zodat er meer opkomst is. 

Verder waren de studiegroepen het afgelopen jaar ook niet populair. Hoewel de studiegroepen 

goed georganiseerd waren, gepromoot werden en veel aanmeldingen hadden, waren er 

nauwelijks aanmeldingen. De Commissaris vindt de studiegroepen een goed initiatief, maar 

adviseert haar opvolger om te kijken hoe de studiegroepen anders vormgegeven kunnen worden 

of dat er een andere manier is waarop de SPIL studenten kan helpen bij hun 

examenvoorbereiding. Een voorbeeld van een oplossing zou kunnen zijn om samen te werken 

met organisaties binnen de universiteit, zoals POPcorner, of met andere verenigingen om meer 

deelnemers te krijgen. 

 

9.4.2 Eerstejaarsweekend 

In totaal waren er voor het eerstejaarsweekend 80 plekken beschikbaar, waarvan 15 voor 

bestuurs- en commissieleden en 64 voor deelnemers. Alle 7 h.t.- en 7 f.t.-bestuursleden waren 

aanwezig op het eerstejaarsweekend en er was één commissielid bij. Uiteindelijk waren er door 

afmeldingen op het laatste moment 6 plekken niet gevuld en kwamen er 7 mensen niet opdagen 

voor het eerstejaarsweekend, waardoor het totaal aantal deelnemers voor het weekend op 52 

kwam. Met de besturen en de commissie erbij komt het totaal aantal mensen op 66. De 

Commissaris is blij dat het weekend zo populair was onder nieuwe studenten, maar heeft 

gemerkt dat het grootste aandeel deelnemers aankomend IRO-studenten zijn. Dit komt 

waarschijnlijk doordat IP- en POL-studenten ervoor hebben gekozen lid te worden van een 

Leidse studentenvereniging en daardoor hun introductieweken tegelijk met het 

eerstejaarsweekend hadden.  

 

Het eerstejaarsweekend had een gevarieerd programma met spelletjes, drankjes, het verkennen 

van de stad en het leren kennen van SPIL en medestudenten. Iedereen leek te genieten van het 

weekend en de activiteiten die werden georganiseerd. Het nachtspel in het bos blijft altijd een 

favoriet van de deelnemers. Verder was het thema van het weekend, 'Murder Mystery', ook een 

groot succes en het gaf de deelnemers extra motivatie om deel te nemen aan uitdagingen, omdat 

ze punten konden verdienen om aanwijzingen voor het mysterie te krijgen. De Commissaris 

raadt haar opvolger en de aankomende introductiecommissie dan ook aan om creatief te zijn in 

het thema dat ze kiezen en om te kijken of ze het thema misschien kunnen combineren met 

spelletjes, de lezing en andere evenementen tijdens het eerstejaarsweekend. 

  



9.4.3 Commissie 

Halverwege het jaar verlieten enkele commissieleden de Introductiecommissie. Om deze reden 

werden de aanmeldingen voor de commissie heropend en verwelkomde de commissie drie 

nieuwe leden. De Commissaris kreeg van meerdere SPIL-leden te horen dat ze het heropenen 

van de aanmeldingen voor de commissie fijn vonden. Ten eerste omdat het studenten die aan 

het begin van het academisch jaar nog niet in de SPIL zaten, de kans gaf om alsnog deel uit te 

maken van een commissie. Ten tweede krijgen leden die verder in hun academische leven zijn 

en misschien op uitwisseling zijn of druk zijn geweest met andere aspecten van hun studie, de 

kans om op een later moment lid te worden van een commissie. Om deze redenen raadt de 

Commissaris het aankomende bestuur aan om te overwegen de inschrijvingen voor commissies 

te heropenen wanneer een commissielid niet langer deel kan uitmaken van een commissie. 

Daarnaast is de Commissaris erg trots op de Introductiecommissie voor het organiseren van een 

succesvol eerstejaarsweekend en het creatief omgaan met het thema en de activiteiten. 



Week Date Event 

Week 33 15/08/22 - 19/08/22 ELCID Week Leiden 

Week 34 22/08/22 - 26/08/22 HOP Week Den Haag 

Week 35 01/09/22 IRO Orientation Day Den Haag 

Week 36 07/09/22 Commissie interviews dag 1 

 08/09/22 Commissie interviews dag 2 

Week 37 12/09/22 Excursie: Amerikaanse Ambassade  

StOP Algemene Ledenvergadering 

 13/09/22 Introductie activiteit: Eerstejaars borrel 

 15/09/22 Wissel ALV 

 17/09/22 Commissie bedank dag (41e) 

Week 38 19/09/22 SPIL x CIROS week: Koningshuis documentaire en 

discussie 

 20/09/22 SPIL x CIROS week: Prinsjesdag borrel 

 21/09/22 Wafel ochtend 

SPIL x CIROS week 

 21/09/22 SPIL x CIROS week: Georgische Ambassade 

 23/09/22 SPIL x CIROS week: Voetbalwedstrijd 

Week 39 26/09/22 Masters: Netwerk evenement  

 29/09/22 Onderwijs evenement: Wandeltour Leiden 

 01/10/22 SPILxCIROS Feest 

Week 40 05/10/22 Introductie activiteit: bordspellen avond 

 06/10/22 Aanvullende ALV 

Borrel Den Haag 

 08/10/22 Brusselreis aanmeldingen open 

Week 41 11/10/22 Safe Space voorstelling 

 12/10/22 Excursie: Tweede Kamer 

Betalingsdeadline Brusselreis 

 12/10/22 - 16/10/22 Sustainability taskforce aanmeldingen 

 13/10/22 Korte Reis bestemming bekendmakingsborrel 

 14/10/22 Commissie Bedank Dag (41e) 

Week 42  Introductie: Studiegroep  

 22/10/22 Open Dag  

Week 43 24/10/22 - 28/10/22 Tentamen Week 

 25/10/22  Boeken blok 2 online  

 28/10/22 After Exam Borrel Den Haag 

Week 44 31/10/22-04/11/22 Korte Reis motivatiebrieven 

 31/10/22 Halloween Feest (Leiden) 

 01/11/22  Onderwijs evenement: Rusland & haar buren  

 02/11/22  Introductie: crazy 42 

 03/11/22 Beleids-ALV Leiden 

Week 45 07/11/22 - 12/11/22 DIES Week  

 07/11/22 Music night (Praethuys) 

 08/11/22 Dies Duik (Scheveningen) 

Dies Lezing (Wijnhaven) 

 09/11/22 Worldcafé (Pakschuit) 

 10/11/22 Biercantus (Augustinus) 



 11/11/22 Schaatsen 

Di(e)sco feest (Club Gwoon) 

Week 46  Excursie 

 14/11/22 - 15/11/22 Brussel Reis 

 14/11/22 - 20/11/22 Lange Reis en SPIL Weekend commissie 

aanmeldingen 

 16/11/22 CoBo SPIL 

Week 47  DEBAT editie 1 

 21/11/22 Feestcommissie evenement: World Cup 

 22/11/22 Masters evenement: Carrière simulatie 

 24/11/22 Hervatting Beleids ALV  

Borrel Den Haag  (DEBAT presentatie) 

Week 48 29/11/22 Acquisitie commissie: merchandise market Leiden 

 30/11/22 Lunch met 5e verdieping 

 01/12/22  Introductie: kroegentocht Den Haag 

 02/12/22 UNIxSPILxCIROS: Stage evenement 

 03/12/22 Commissie Bindingsdag 

Week 49  Introductie activiteit 

 5/12/22 Sinterklaas: Schoentje zetten 

 06/12/22 Stairs Affairs 

 08/12/22 Onderwijs evenement: Paarse Vrijdag lezing (with 

Pol. Inside)  

Feestcommissie Borrel Leiden (Paars-thema) 

 09/12/22 Tote bag verven Leiden & The Hague 

Korte Reis pre-activiteit 

Week 50 12/12/22 Excursie: Kosovo chamber  

Introductie: studiegroep 

 15/12/22 Borrel Den Haag: secret Santa 

Week 51 19/12/22 - 23/12/22 Tentamenweek 

Week 52   

Week 1 05/01/23 Nieuwjaars Borrel Leiden 

Week 2 09/01/23 Boeken blok 3 online  

Week 3 19/01/23 StOP symposium over inclusie 

StOP ALV 

 22/01/23 Korte Reis pre-activiteit 

Week 4 27/01/23- 29/02/23 Korte Reis 

Week 5 30/01/23-03/02/23 Korte Reis 

 04/02/23 Friends & Family Dag Leiden 

Week 6 07/02/23 & 08/02/23 FLO Carriere evenement 

 09/02/23 Borrel Leiden 

DEBAT editie 2   

Week 7  Reünisten & Alumni Nieuwsbrief 

 13/02/23 INDEX Books evenement 

 15/02/23 Excursie: Rode Kruis 

 16/05/23 Informatiesessie voor derdejaars 

 17/02/23 SPIL Gala 

Week 8 21/02/23 Excursie: Google NL 



 22/02/23 Leidsch Debat 

 23/02/23 Bezoek NCDR Rabin Baldeswingh  

 23/02/23 Borrel Den Haag 

 25/02/23 Open Dag 

Week 9   Masters event 

 01/03/23  International Food Festival 

 02/03/23 StOP ALV 

Lange Reis bestemming bekendmakingsborrel 

 04/03/23 Friends and Family Dag Den Haag 

 07/03/23 Onderwijs evenement: Carrière avond 

 03/03/23 - 10/03/23 Lange Reis aanmeldingsperiode 

Week 11 13/03/23 - 17/03/23  Boeken blok 4 online  

 13/03/23 Efteling 

 14/03/23 Excursie: Eurojust 

 15/03/23 Stairs Affairs Verkiezingsavond 

 16/03/23 Tussentijdse ALV Leiden 

Week 12 23/03/23 Masters evenement: Coffee chat with a diplomat  

Week 13 27/03/23 - 31/03/23 Tentamenweek 

 30/03/23 Alumni Diner (met gangverenigingen) 

 31/03/23 Einde tentamen Borrel Den Haag 

DEBAT editie 3 

Merchandise bekendmaking 

 01/04/23 IRO Experience Day 

Week 14  Onderwijs evenement 

  Excursie 

 06/04/23 Haagsch studenten feest 

Week 15  Masters evenement 

 13/04/23 Bestuurs interesse Borrel Leiden 

 14/04/23 Oud-besturen Borrel Den Haag 

Week 16 17/04/23 Excursie: Duitse Ambassade 

 18/04/23 Bestuurs interesse Borrel Den Haag 

 19/04/23 StOP ALV 

GSA  

Disney Feest 

Week 17 25/04/23 Interfacultair Congres 

 28/04/23 - 30/04/23 SPIL Weekend 

Week 18 01/05/23 Commissie Bedank Dag 

 03/05/23 SPIL Congres 

 05/05/23 Bestuurs sollicitatie deadline 

Week 19 08/05/23 PiP Congres 

 10/05/23 Interfacultair Feest 

 11/05/23 Onderwijs evenement: Boot-lezing 

 12/05/23 Jaarboek thema bekendmakingsborrel + Pubquiz 

 19/05/23 Deadline Brussel and Dies commissie 

aanmeldingen 

Week 20 15/05/23 ‘DEBAT Thank You Day’ en presentatie editie 4 

 16/05/23 Stairs Affairs 2: Turkse en Griekse verkiezingen 



 
 

 

  

Merchandise Market Den Haag 

 17/05/23 Studiegroep blok 4 Den Haag 

Week 21 22/05/23 - 26/05/23 Tentamenweek 

 25/05/23 Masters: arbeidsmarkt voor starters 

 26/05/23 After Exam Feest 

Week 22 31/05/23 Bestuurs Bekendmakings Dag 

Bestuurs Bekendmakingsborrel Den Haag 

 02/06/23 Bestuurstraining dag 1 Leiden 

Week 23 05/06/23 FSW Feest 

 05/06/23 Lange Reis pre-activiteit: ambassadeur (met BIL) + 

henna tattoos  

 08/06/23 Instemmings ALV  Leiden 

 09/06/23 Bestuurstraining dag 2 Den Haag 

Week 24 15/06/23 Lange Reis pre-actviteit 2 

Week 25   

Week 26 29/06/23 - 02/07/23 Lange Reis 

Week 27 03/07/23 - 09/07/23 Lange Reis 

Week 28 10/07/23 - 14/07/23 Lange Reis 

Week 29   

Week 30   

Week 31   

Week 32   

Week 33 14/08/23 - 18/08/23 ELCID week 

Week 34 22/08/23 - 26/08/23 HOP week 

Week 35 28/08/23 - 30/08/23 Eerstejaars Week/ Weekend  

 28/08/23 - 01/09/23 OWL Week 

Week 36 04/09/23 Opening academisch jaar 

Reünisten & Alumni nieuwsbrief 

 07/09/23 Borrel Leiden 

 12/09/23 Excursie:Ministerie van VWS 

Week 37 14/09/23 Wissel-ALV 



REALISATIE XLIIe BESTUUR ‘SPILIBUSTER’ 2022-2023 

 

Inkomsten 

 Begroot 22-23 Herbegroot 22-23 Realisatie 22-23 

Contributie1 € 19.922,40 € 20.771,01 € 20.775,86 

Commissie acquisitie2 € 2.000,00 € 2.000,00 € 1.016,00 

Algemene bijdrage 

departement 

€ 1.600,00 € 1.600,00 € 1.600,00 

Rente € - € - € 4,78 

StudyStore3 € 3.000,00 € 1.500,00 € - 

Index books € - € 1.000,00 € 178,31 

Opname eigen 

vermogen 

€ 497,83 € 1.293,88 € - 

Opname 

feestreservering 

€ 1.006,41 € 1.006,41 € 1.006,41 

‘Vrienden van de SPIL’ € 150,00 € 150,00 € 109,86 

Overige inkomsten € 30,00 € 30,00 € 94,85 

Schenking XXXIXe 

bestuur 

€ 750,00 € 750,00 € 750,00 

Leids Alumni Platform 

(LAP)4 

€ 820,79 € 820,79 € 320,79 

NPO Bijdrage 

Universiteit5  

€ 3.000,00 € 1.535,13 € 1.535,13 

Opname 

reiskostenvergoeding 

int. bestuurslid6 

€ 250,00 € 250,00 € 250,00 

 
1 Contributie was geïnd aan het einde van December met een totaal percentage van …% aan wanbetalers.  
2 Aquisitie slaagden erin de helft van hun doelstelling te halen. Het hele jaar door was het moeilijk om weer contact te leggen 

met partners, door de covid-19 pandemie was het contact verloren gegaan en moest het hersteld worden.  
3 Na het faillissement van StudyStore heeft SPIL niets gehoord over het ontvangen van de inkomsten uit blok 1 en 2, ondanks 
meerdere pogingen om contact met hen op te nemen. Het totale bedrag dat StudyStore aan SPIL verschuldigd is voor het 
eerste blok is te vinden onder Debiteuren. 

4 De €500 van het instituut is niet aangevraagd doordat de geplande alumni-activiteit helaas geanuleerd werd door de 
Universiteit zelf.  
5 Van de €3000 die via de NPO-subsidie beschikbaar was, heeft SPIL iets meer dan de helft kunnen besteden. Dit komt 
voornamelijk door de tijdsdruk en de beperkte richtlijnen van de evenementen die onder de NPO konden vallen. 

6 Het XLIIe  bestuur heeft één internationaal bestuurslid dat aanspraak maakt op dekking van reiskosten. Hiervoor wordt € 

250,00 opgenomen. 



Oververdiensten 

Halloweenfeest7 

€ - €325,59 € 325,59 

Oververdiensten HSF8 € - € - € 306,00 

Totaal  € 33.027,43 € 33.032,81 € 27.967,58 

 

Uitgaven9 

 Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Bestuur € 4.420,00 € 4.370,00 € 4.157,26 

Voorzitter 

Dies 

€ 500,00 

€ 500,00 

€ 517,01 

€ 517,01 

€ 517,01 

€ 517,01 

Secretary € 1.346,00 € 1.346,00 € 525,50 

Penningmeester 

SPIL Weekend 

Interfacultair congres 

€ 750,00 

€ 700,00 

€ 50,00 

€ 750,00 

€ 700,00 

€ 50,00 

€ 705,61 

€ 700,00 

€ 5,61 

Onderwijs & Politiek 

Onderwijs 

Master 

Excursies 

Interfacultair feest 

€ 750,00 

€ 300,00 

€ 150,00 

€ 200,00 

€ 100,00 

€ 750,00 

€ 300,00 

€ 150,00 

€ 200,00 

€ 100,00 

€ 543,42 

€ 264,49 

€ 59,08 

€ 98,85 

€ 121,00 

Buitenlandse 

Betrekkingen 

Lange reis 

Korte reis 

Congres 

Pre-activiteiten 

€ 8.266,80 

€ 4.900,00 

€ 2.666,80 

€ 500,00 

€ 200,00 

€ 8.266,80 

€ 4.900,00 

€ 2.666,80 

€ 500,00 

€ 200,00 

€ 8.042,46 

€ 4.900,00 

€ 2.666,80 

€ 330,83 

€ 144,83 

Intern 

DEBAT 

Alamanak 

Feest 

Leidsch debat 

€ 11.380,00 

€ 5.200,00 

€ 2.630,00 

€ 3.400,00 

€ 150,00 

€ 11.380,00 

€ 5.200,00 

€ 2.630,00 

€ 3.400,00 

€ 150,00 

€ 8.912,72 

€ 2.841,33 

€ 2.992,05 

€ 2.996,26 

€ 83,08 

Extern 

ICT 

Promotie 

Acquisitie 

Introductie 

€ 2.352,47 

€ 782,47 

€ 800,00 

€ 70,00 

€ 700,00 

€ 2.391,04 

€ 821,04 

€ 800,00 

€ 70,00 

€ 700,00 

€ 1.690,94 

€ 822,06 

€ 698,34 

€ 9,07 

€ 161,47 

PvP10 € 100,00 € 100,00 € 200,00 

Investeringen € 150,00 € 150,00 € - 

Onvoorziene kosten € 961,96 € 961,96 € 45,62 

Reserveringen € 1.800,00 € 1.800,00 € 2.377,04 

 
7 De Feestcommissie was in staat een groter aantal kaarten te verkopen dan verwacht, wat resulteerde in een kleine winst.  
8 Een kleine winst is gemaakt doordat er extra tickets verkocht werden omdat veel mensen annuleerde in verband met het 
treinongeluk in Voorschoten.  
9 Eventuele aanvullende opmerkingen over wijzigingen in de begroting of de realisatie zijn te vinden onder de specifieke 

tabellen van elke post. 
10De realisatie van PvP is €200 in plaats van €100 omdat de bijdrage voor vorig jaar nog betaald moest worden 



Reiskosten voor int. 

bestuurslid 

€ 250,00 € 250,00 € 250,00 

Totaal € 33.027,43 € 33.032,81 € 27.967,58 

 

Bestuur Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Commissie-bedankdag € 500,00 € 500,00 € 488,13 

ABN-Amro Kosten Zakelijke Rekening11 € 500,00 € 1.000,00 € 1.154,04 

Kosten Algemene Leden Vergadering12 € 800,00 € 500,00 €405,38 

Van den Berg-Bachelorscriptieprijs € 75,40 € 75,40 € 75,40 

Constitutieborrel cadeaus13 € 80,00 € 40,00 € 49,49 

Constitutieborrel SPIL € 1.700,00 € 1.420,10 € 1.420,10 

Kantoorartikelen € 150,00 € 150,00 € 86,57 

StOP-Contributie € 10,00 € 10,00 € 10,00 

Exploitatie SPIL hokken14 € 150,00 € 150,00 € 50,30 

Rondje kroeg na Wissel-ALV € 109,50  € 109,50 € 109,50 

Medewerkers-Lunch15 € 80,00 € - € - 

Algemene Bestuursuitgaven € 100,00  € 200,00 € 160,40 

Sollicitaties bestuur 2023-2024 € 65,10 € 65,00 € 63,05 

Bestuursactiviteiten16 € 100,00 € 150,00 € 84,90 

Totaal  € 4.420,00 € 4.370,00 € 4.157,26 

 
11 De kosten voor de zakelijke rekening zijn aanzienlijk hoger dan voorgaande jaren, wat voornamelijk kan 

worden verklaard doordat de Penningmeester uitgebreid moest bellen om opnieuw over een contract te 

onderhandelen. De Kascommissie ontdekte dat ABN AMRO hoge kosten in rekening brengt voor 

klantenservice, waaronder bellen en het terugstorten van verkeerde overboekingen.  
12 De ALV kosten zijn lager doordat er geen boekjes meer worden geprint voor duurzaamheidsredenen.  
13 Er hoefden minder cadeaus te worden gekocht dan verwacht omdat de voorzitter een doos vol presentjes had 

die als CoBo cadeaus konden worden gebruikt..   
14Sommige exploitatie voor de SPIL hokken zijn gekocht bijhorende een activiteit, de kosten daarvoor zijn 

geplaats onder de commissies zelf. Daardoor is de realisatie lager dan begroot.   
15 De uiteindelijke realisatie van de lunch met het instituut is €0 omdat we weliswaar een vergadering hebben 

gehad, maar zonder lunch vanwege de beperkte tijd die het instituut had. 
16Het geld voor de bestuursactiviteiten is besteed aan Paarse Vrijdag samen met onze gangverenigingen.  



 

Voorzitter 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Voorzitter 

Dies 

€ 500,00 

€ 500,00 

€ 517,01 

€ 517,01 

€ 517,01 

€ 517,01 

Totaal € 500,00 € 517,01 € 517,01 

 

Secretaris 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Oud-besturenborrel  

Alumni activiteiten 

Conscribo workshop 

€ 450,21 

€ 820,79 

€ 75,00 

€ 450,21 

€ 820,79 

€ 75,00 

€ 450,50 

€ - 

€ 75,00 

Totaal € 1.346,00 € 1.346,00 € 525,50 

 

Penningmeester 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Bijdrage SPIL-weekend 

Bijdrage Interfacultair 

Congres17 

€ 700,00 

€ 50,00 

€ 700,00 

€ 50,00 

€ 700,00 

€ 5,61 

 

Totaal € 750,00 € - € 705,61 

 

Onderwijs & Politiek 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Excursies18 

 

Onderwijs  

Activiteiten & workshops 

Carrière  

 

Master activiteiten19 

€ 200,00 

 

€ 300,00 

€ 200,00 

€ 100,00 

 

€150,00 

€ 200,00 

 

€ 300,00 

€ 200,00 

€ 100,00 

 

€150,00 

€ 98,85 

 

€ 264,49 

€ 178,64 

€ 85,85 

 

€ 59,08 

 
17 De realisatie van InFaCo is lager doordat de Universiteit nooit een begroting heeft gestuurd voor koffie, thee 

en de cakejes. Hiervoor zijn meerdere e-mails verstuurd.  
18 Excursies heeft een lage realisatie doordat bijna alle activiteiten gratis waren. Als gevolg zijn er bijna alleen 

cadeautjes gekocht voor de sprekers.  
19  Masters commissie heeft een lage realisatie doordat hun evenementen zoals carrière avond gesponsord 

werden door de universiteit.  



Workshops 

Carrière 

 

Bijdrage Interfacultair Feest20 

€ 50,00 

€ 100,00 

 

€ 100,00 

€ 50,00 

€ 100,00 

 

€ 100,00 

€ 17,08 

€ 42,00 

 

€ 121,00 

Totaal € 750,00 € 750,00 € 543,42 

 

Buitenlandse betrekkingen 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

 22-23 

Korte Reis 

 

Lange Reis21 

 

Pre-activiteiten 

 

Congres22 

€ 2.666,80 

 

€ 4.900,00 

 

€ 200,00 

 

€ 500,00 

€ 2.666,80 

 

€ 4.900,00 

 

€ 200,00 

 

€ 500,00 

€ 2.666,80 

 

€ 4.900,00 

 

€ 144,83 

 

€ 330,83 

Totaal € 8.266,80 € 8.267,00 € 8.042,46 

 

Intern  

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

DEBAT 

4x DEBAT23 

Workshops  

Digitaal DEBAT 

 

Almanak24 

Indesign Licentie 

Almanak 

 

Feest 

Borrels  

€ 5.200,00 

€ 5.000,00 

€ 50,00 

€ 150,00 

 

€ 2.630,00 

€ 130,00 

€ 2.500,00 

 

€ 3.400,00 

€ 600,00 

€ 5.200,00 

€ 5.000,00 

€ 50,00 

€ 150,00 

 

€ 2.630,00 

€ - 

€ 2.630,00 

 

€ 3.400,00 

€ 400,00 

€ 2.841,33 

€ 2.725,63 

€ 37,26 

€ 78,44 

 

€ 2.992,05 

€ - 

€ 2.992,05 

 

€ 2.996,26 

€ 129,74 

 
20 Realisatie is hoger doordat minder tickets dan verwacht zijn verkocht.   
21 De Lange Reis realisatie kan gevonden worden aan het einde van de begroting,    
22 Congres heeft een lagere realisatie door de LUF bijdrage die SPIL heeft ontvangen.   
23  De realisatie voor DEBAT is laag door de verlaging in het aantal DEBAT dat geprint word en doordat het niet 

meer naar elk lid verstuurd wordt, alleen naar hen die zich daarvoor hebben opgegeven.  
24 De realisatie van Almanak is hoger dan begroot door de stijging in de kosten van papier en printen.  



Feesten 

Gala25 

Sociale activiteiten 

 

SPIL Bijdrage Leidsch 

debat 

€ 500,00 

€ 1.500,00 

€ 800,00 

 

€ 150,00 

€ 289,77 

€ 1.910,23 

€ 800,00 

 

€ 150,00 

€ 250,09 

€ 1.910,23 

€ 706,23 

 

€ 83,08 

Totaal € 11.380,00 € 11.380,00 € 8.912,72 

 

Extern 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Acquisitie26 

 

ICT27 

Licentie Snelstart 

Conscribo 

Hosting www.spilplaats.nl 

Website28 

 

Promotie 

Algemene uitgaven 

ELCID en HOP Week kraam29 

 

Introductie 

Algemene uitgaven 

Ouderdag (Leiden & Den 

Haag)30 

€ 70,00 

 

€ 782,47 

€ 180,00 

€ 289,67 

€ 217,80 

€ 95,00 

 

€ 800,00 

€ 500,00 

€ 300,00 

 

€ 700,00 

€ 300,00 

€ 400,00 

€ 70,00 

 

€ 821,04 

€ 180,00 

€ 289,67 

€ 256,37 

€ 95,00 

 

€ 800,00 

€ 500,00 

€ 300,00 

 

€ 700,00 

€ 300,00 

€ 400,00 

€ 9,07 

 

€ 822,06 

€ 185,37 

€ 333,23 

€ 256,37 

€ 47,09 

 

€ 698,34 

€ 348,34 

€ 350,00 

 

€ 161,47 

€ 112,50 

€ 48,97 

Totaal € 2.352,47 € 2.391,04 € 1.690,94 

 

 
25 De kosten van het gala zijn hoger dan verwacht door een iets lagere opbrengst van de kaartverkoop en extra kosten op de 

eindfactuur. 
26 De acquisitie commissie heeft geen training bijgewoond want het werd niet langer als nodig gezien, de kosten zijn gemaakt voor 

de merchandise market.  

27 Alle licenties zijn omhoog gegaan in kosten.  

28 De realisatie voor de website is voor Elementor.  

29 De facturen voor de El Cid en Hop week kraampjes zijn nog niet binnen, ondanks meerdere e-mailtjes. De Penningmeester heft 

een schatting ontvangen en daarop de realisatie gebaseerd.  

30 SPIL en haar gangverenigingen hebben nooit een factuur ontvangen van de Universiteit voor het open houden van de faculteit ti jdens het 

weekend voor de ouderdag in Leiden. Ondanks dat de verenigingen hebben meerdere e-mails verstuurd voor de factuur. De rea lisatie van de 

ouderdag is daardoor laag.  

http://www.spilplaats.nl/


Reserveringen 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

9e Lustrum der SPIL € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

Lustrum DEBAT € 150,00 € 150,00 € 150,00 

SPIL-hok Leiden31 € 150,00 € 150,00 € 150,00 

SPIL-hok Den Haag32 € - € - € 150,00 

Commissie-beker reservering33 € - € - € 177,04 

Aanvulling reservering 

reiskostenvergoeding int. 

bestuurslid34 

€ - € - € 250,00 

Totaal € 1.800,00 € 1.800,00 € 2.377,04 

 

Reiskostenvergoeding Int. 

bestuurslid 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Reiskostenvergoeding  € 250,00 € 250,00 € 250,00 

Totaal € 250,00 € 250,00 € 250,00 

 

Onvoorziene kosten 

 

Begroot 

22-23 

Herbegroot 

22-23 

Realisatie 

22-23 

Algemene uitgaven35 € 961,96 € 961,96 € 45,62 

Totaal € 961,96 € 961,96 € 45,62 

 

 

 

 

 

 

 

 
31 Doordat alle activa in het SPIL-hok in Leiden al zijn afgeschreven wordt er per jaar een bedrag gereserveerd 

om zo toch de kosten voor het vernieuwen in de toekomst op te vangen. 
32 Doordat alle activa in het SPIL-hok in Den Haag zijn afgeschreven dit jaar, wordt er per jaar een bedrag 

gereserveerd om zo toch de kosten voor het vernieuwen in de toekomst op te vangen  
33 Om de commissiebeker weer op gang te krijgen heeft het XLIIe bestuur speciaal een reservering gemaakt om 

een nieuwe, neutrale plaquette te kopen en spullen aan te schaffen die nodig zijn om de competitie het hele jaar 

door goed te laten draaien. 
34 Dit jaar is er €250,00 opgenomen uit de reisreservering ter compensatie van ons internationale bestuurslid. Het 

XLIIe bestuur heeft besloten hetzelfde bedrag weer in de reservering te stoppen. 
35 De realisatie van de onvoorziene kosten bestaat uit wanbetaling van commissieleden voor hun commissietrui 



Balans 

Debit   Credit    

ABN bestuursrekening € … Eigen vermogen  € … 

ABN spaarrekening € … Lustrum reservering € 3.000,00 

Dassen  (68) € 408,00 

SPIL-hok Leiden 

reservering € 1.500,00 

Strikjes (48) € 364,80 Lustrum DEBAT € 1.400,00 

Bretels (94) € 1.880,00 

Reiskosten reservering 

int. bestuursleden  € 2.000,00 

Vlinderdassen (89) € 534,00 

Schenking XXXIXth 

board € 1.500,00 

Doppers (33)  € 330,00 

SPIL-hok Den Haag 

reservering € 150,00 

Oud-besturenspeldje (41) € 84,05 

Commissie-beker 

reservering  € 177,04 

Paraplu’s (8) € 44,58   

Fietspakketjes (25) € 250,00   

Kaarthouders (4) € 14,34   

Sjaals (11) € 55,00   

Mokken (27) € 162,00   

Sokken (34) € 374,00   

Bierglazen (12) € 90,00   

Flessen openers (19) € 26,60   

Shot glaasjes (96) € 480,00   

Kas bestuur  € 250,00   

Totaal € …  Totaal    € … 

 

 

Debiteuren   Crediteuren   

StudyStore  € 1.158,71 El Cid & HOP Week  € 350,00 

Basis  € 5,61    

Totaal € 1.158,71 Totaal € 350,00 

 

 



Realisatie Eerstejaars weekend 2023 

 

Inkomsten Uitgaven 

 Geschatte 

begroting 

Realisatie   Geschatte 

begroting 

 

Realisatie  

Deelnemersbijdrage € 3.520,00 € 3.701,28  Accommodatie 

Scouting Paulus 

 

€ 1.600,00 

 

€ 1.615,00 

 

 

    Eten en drinken € 1.360,00 

 

€ 813,65 

 

 

    Activiteiten € 180,00 € 104,52  

 

    Decoratie € 20,00 € -  

    Speker € 35,00 € 6,65  

    Schoonmaak kosten  € 35,00 € -  

    Onvoorziene kosten36 € 290,00 € 24,00   

    Restitutie € - € 1.137,46  

Totaal € 3.520,00 € 3.701,28  Total € 3.520,00 € 3.701,28  

 

 

Realisatie Lange Reis 2023 

 

Inkomsten Uitgaven 

 Geschatte 

begroting 

 

Realisatie   Geschatte 

begroting 

Realisatie  

Deelnemersbijdrage € 26.950,00 € 26.950,00  Accommodation 

Battuta Hostel 

 

€ 6.557,94 

 

€ 6.557,94 

 

 

SPIL contributie € 4.900,00 € 4.900,00  Vluchten € 17.464,30 € 17.464,30  

CASSA contributie € 2.625,00 € 2.625,00  Activiteiten 

Alle bus reizen 

Toegang tot alle 

culturele reizen 

Wadi rum 

Petra 

€ 9.944,97 € 9.944,97 

 

 

    Laatste Diner € 0,00 € 356,88  

    Onvoorziene 

kosten 

€ 507,79 € 0,00  

    Restitutie € 0,00 € 150,91  

Totaal € 34.475,00 € 34.475,00  Totaal € 34.475,00 € 34.475,00  
 

 
36 Onvoorziene kosten bestaan uit boekingskosten van Amerikaanse bankrekeningen, €12 per rekening.  


